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Kom gezellig shoppen en genieten in Coevorden
Winkels geopend vanaf 12.00 uur
Eerste Lente Koopzondag in Coevorden 
op 6 april
Coevorden luidt de lente in met de eerste koopzondag van het jaar op zondag 6 april 
aanstaande! De zon begint te schijnen, tijd voor een frisse start met nieuwe mode, 
interieurtrends, geurtjes en nog veel meer.

► Lees verder op pagina 3.

Coevorder markt heeft weer een 
bloemenkraam
Elke maandag is er een gezellige, kleinschalige markt in het centrum van Coevorden. 
Altijd met een verschillend aanbod van te koop aangeboden waar, maar een 
bloemenkraam ontbrak de laatste jaren. Inmiddels is er weer een: Tonkes Bloemen 
uit Assen. Marktmeester Hennie de Groot van de markt in de Coevorden is er blij 
mee.

► Lees verder op pagina 13.

Germanicus grijpt keihard in na incident 
in Valthermond
Het bestuur van Germanicus heeft hard ingegrepen na het vervelende incident 
dat zich na afloop van het duel Valthermond – Germanicus afspeelde. Na het 
laatste fluitsignaal van scheidsrechter Allan Schram kregen twee spelers van de 
club uit Coevorden de rode kaart en ontstond een incident rondom de arbiter en 
keeperstrainer Peter Moddejongen van Germanicus. Ook hij kreeg de rode kaart, 
wegen het fysiek belagen van de leidsman. Een dag later werd hij door de club 

geroyeerd. Een keiharde maar logische 
maatregel van het bestuur.

► Lees verder op pagina 11.

Twee ton voor 
verbeteren ‘look 
and feel’ sporthallen 
en gymzalen in 
Coevorden
De sporthallen en gymzalen in de gemeente 
Coevorden zijn gedateerd. Ze zijn weliswaar 
nog functioneel, maar missen elke vorm van 
uitstraling. Bovendien is er in veel gevallen ook 
sprake van achterstallig onderhoud. In 2024 
werd ingestemd met het ‘Duurzaam Meerjaren 
Onderhoudsplan Vastgoed’, waarin elk jaar 
een bedrag van acht ton voor achterstallig 
onderhoud van de gemeentelijke sporthallen 
wordt gereserveerd tot het jaar 2029. De al in 
2024 besproken twee ton voor het op korte 
termijn verbeteren van - zoals wethouder 
Joop Slomp het noemt - ‘look and feel’ van 

de sporthallen 
en gymzalen 
komt alsnog 
beschikbaar, 
nadat dit bedrag 
aanvankelijk 
niet in de 
Programma 
begroting 
2025 was 
meegenomen. 
Met een 
afzonderlijk 
voorstel komt dit 
geld nu alsnog 
beschikbaar.

► Lees verder op 
pagina 5.

“Ik maai het veld het liefst op de wedstrijddag nog even”

Hoofdveld CSVC: de beste 
grasmat van Drenthe

Het is overal kommer en kwel als het gaat om de staat van de (hoofd)velden. 
Het is in negen van de tien keer hobbelig, kaal of het ligt vol zand. Niet 
echter het hoofdveld van vierdeklasser CSVC. Dat ligt er namelijk perfect bij. 
Verantwoordelijk voor de uitstekende staat van het veld is een groep vrijwilligers 
en vooral Anton Nevels (70). Hij besteedt elke dag aandacht aan het veld én is er 
zuinig op. ‘’Ik wil er zoveel mogelijk op laten voetballen. Maar soms is het beter 
een keer over te slaan. Per saldo heb je dan langer profijt van een perfect veld. 
Veel clubs vergeten wel eens dat je in anderhalf uur een veld voor de rest van het 
seizoen kunt vernielen. Dat zal hier niet gebeuren’’, zegt Nevels, ondertussen al 
zestig jaar lid van de club.

Elke dag op het veld
De gemeente Coevorden stopte in 2016 met het onderhoud van de velden. ‘’’Dan kun 
je die werkzaamheden als club uitbesteden of ze zelf uitvoeren. Wij hebben destijds 
meteen een trekker en een grasmaaier gekocht en gekozen om de velden met een groepje 
mensen zelf te onderhouden. Ik doe zelf het hoofdveld en veld 2. En ja, ik koester die 
velden. Kwestie van goed maaien en rollen. Vorige week waren we bij Twedo. Het veld 
lag vol zand. Echt geen gezicht. In zo’n geval zou ik het veld eerst even sproeien om het 
vervolgens te rollen. Dat rollen doet heel veel. Voor de wedstrijd rol ik het veld vaak nog 
even. Dan ziet het er in elk geval perfect uit. Het liefst maai ik kort voor de wedstrijd nog 
even. We nemen het onderhoud heel serieus – ik overleg bijvoorbeeld regelmatig met 
een hovenier - en ik ben elke dag op het veld. Het veld is in elk geval altijd goed, al zie je 
dat helaas niet terug aan de resultaten’’, lacht Nevels. De clubman was eerst als voetballer 
bepalend voor CSVC, vervolgens bekleedde hij bijkans alle functies binnen de club. Hij 
zat jarenlang in het bestuur, schreef tientallen jaren verslagen, verzorgde de PR, was en is 
consul en was en is nauw betrokken bij de technische zaken van de club.

► Lees verder op pagina 3.
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Koopzondag in Coevorden!
De binnenstad wordt extra sfeervol aangekleed met 
groene lopers en kleurrijke viooltjes. De muziek staat 
een tikje harder voor een gezellige sfeer, terwijl er voor 
kinderen volop vermaak is op het kidsplein, waar ze 
zich kunnen uitleven en tijdelijke tattoos kunnen laten 
zetten.

Daarnaast zal het treintje speciaal op deze dag twee 
keer een toeristisch rondje maken door het centrum 
van Coevorden.

• Tijden: 13.30 uur en 15.30 uur
• Instappunt: Voor de Ganzenhoedster
• Entree: Gratis

Kom langs, ontdek de nieuwste voorjaarscollecties, 
neem een ritje met het treintje, geniet op de terrassen 
en beleef een heerlijke middag in de binnenstad van 
Coevorden!

Vervolg van de 
voorpagina
Negen jaar in de tweede klasse
Nevels verlangt soms nog wel eens terug naar de 
hoogtijdagen van de club.  CSVC klom van de 
toen tweede klasse van de onderafdeling naar de 
tweede klasse KNVB. ‘’In die klasse hebben we 
negen jaar gespeeld. En in die tijd was de eerste 
klasse het hoogste haalbare. We telden echt mee. 
In die tijd kwamen spelers van HHC naar CSVC, 
omdat wij op een hoger niveau speelden. Je kunt 
het je amper nog voorstellen, maar wij speelden 
tegen clubs als Harkemase Boys, WHC, OWIOS 
en Drachtster Boys. Na negen jaar degradeerden 
we. De goede lichting van de club stopte, de 
spelers van buitenaf vertrokken en ook in de 
derde klasse degradeerden we meteen weer. 
Omdat destijds de Hoofdklasse ingevoerd werd, 
bleven we echter derdeklasser. Anders waren we 
toen dus al vierdeklasser geworden. In de goede 
jaren was de situatie in Coevorden duidelijk: 
Germanicus was de volksclub, wij waren 
christelijk en de katholieken speelden bij Raptim. 
Zo was het met de scholen ook. Je wist precies 
bij welke club kinderen van de basisscholen in 
Coevorden later gingen voetballen. Die tijd is 
echter geweest.’’

Niet bij iedereen geliefd
Nevels zou zijn club graag in de derde klasse 
zien spelen. ‘’Ik vind dat we daar thuis horen. 
Maar ook dit seizoen zit promotie er niet in. Het 
zit er ook echt gewoon niet in. Mooi voorbeeld 
was wel de wedstrijd tegen koploper CEC. In 
de laatste minuut maken we 2-2. Iedereen blij: 
toch nog een puntje. Maar vervolgens krijgen 
we in de blessuretijd alsnog de 2-3 om de oren. 
Gewoon de kop er niet bij. Niet opletten, niet 
scherp genoeg. Ja, ik erger me soms behoorlijk. 
Ik ben ook zeker niet bij iedereen binnen de 
club geliefd. Dat komt omdat ik een mening 
heb en kritiek durf te leveren. Ik spreek mensen 
aan, bijvoorbeeld als ze na een training de boel 
niet opruimen. Dat word je niet altijd in dank 
afgenomen. Ik lig daar echter niet wakker van. 
Alles wat ik doe, doe ik voor de club. Niet 
voor mezelf. En door scherp te zijn en kritisch 
te kijken naar wat er allemaal gebeurt, kun 
je bepaalde zaken wellicht verbeteren’’’, zegt 
Nevels, die ook al heel lang de trainers bij de 
club aanstelt. Soms gaat dat goed, soms helemaal 
niet. ‘’Ik stelde Nico Kats aan. Een trainer met 
TC1. Een geweldige man, echt waar. In de 
winterstop stonden we echter onderaan met 
slechts één punt. Hij ging er van uit dat iedereen 
er net zo veel voor over had als hij zelf. Hij 
snapte niet dat dit tegenwoordig niet meer zo is. 
Dat ging er bij hem gewoon niet in.  Zo stelde 
hij een speler die een weekendje weg verkoos 
boven een wedstrijd gewoon helemaal niet meer 
op. Ik begreep dat volkomen. Maar zo werkt dat 
tegenwoordig gewoon niet meer’’, zegt Nevels, 
die de trainer ontsloeg en besloot zich na de 
winter ook nadrukkelijk met de hoofdmacht 
te bemoeien. ‘’En wat dacht je? We pakten 27 
punten in de tweede seizoenshelft.’’

Vol gas en er boven op
‘’We verloren de eerste wedstrijd nog met 3-0 
van Fit Boys maar daarna begon het te lopen. 

Hoe? Door het simpel te houden. Door je niet 
aan te passen aan de tegenstander. Mijn motto is: 
vol gas en er boven op. Vrijuit spelen. Trainers 
houden tegenwoordig veel te veel rekening 
met de tegenstander. Helemaal niet nodig. 
Tegenstanders worden groter gemaakt. Mooi 
voorbeeld is weer die wedstrijd tegen CEC. Je 
kunt dat benaderen als een wedstrijd tegen de 
koploper, je kunt ook zeggen dat je tegen een 
promovendus uit de vijfde klasse speelt.  Beide 
klopt. Maar voel je het verschil? Je moet er in 
elk geval niet teveel aandacht aan besteden en 
gewoon lekker voetballen. Als een team spelen. 
Voor elkaar werken. Dan kom je een eind. 
Erik Prins is hier ook lang trainer geweest. Een 
superkerel. Hij is twee keer gepromoveerd en 
twee keer gedegradeerd. Per saldo zijn we er 
dus helemaal niets mee opgeschoten, haha. We 
speelden eens een beslissingswedstrijd. Ik was in 
de kantine toen Erik zijn bespreking hield. Een 
enorm tactische verhaal. Ik keek eens naar de 
spelers en zei later tegen Erik: blijf maar thuis, 
dit wordt niks. Veel te moeilijk allemaal en de 
helft van de spelers lette niet op. En inderdaad, 
we verloren die wedstrijd kansloos.’’

In gesprek met Johan Derksen
Toch blijft hij zich met hart en ziel inzetten voor 
de club. ‘’Met een paar versterkingen kunnen 
we de stap naar de derde klasse misschien 
maken. Dat geeft de club weer een boost, ben 
ik echt van overtuigd. Ik wil ook niet klagen of 
zeuren verder. De velden liggen er hier goed 
bij en we hebben met Gert en Lilian Weerts 
van Toscana kunststof kozijnen in Hardenberg 
echt een geweldige hoofdsponsor. Hij maakt 
veel mogelijk en heeft onlangs weer nieuwe 

kleding besteld. We hebben straks hetzelfde 
uitshirt als GA Eagles. Echt een schitterend 
shirt, zwart met goud. Binnenkort hebben we 
ook weer een sponsoravond. Dit keer komt 
Gertjan Verbeek. Vorig jaar was Johan Derksen 
hier te gast. Ik kende hem niet. Toen ik op 
het voetbalveld kwam, zat hij in de auto op de 
parkeerplaats. Vervolgens zijn we in de kantine 
gaan zitten en hebben we een heel leuk gesprek 
gevoerd. Hij bleek een heel aardige vent. Ik heb 
hem nog een ingelijste foto gegeven. Op die 
foto passeer ik hem, hij stapte naar links en ik 
glip er op de foto rechts langs. Dat was tijdens 
een zaalvoetbalwedstrijd tegen een soort van 
prominententeam, met ook Atte Bouma in de 
gelederen. We mochten die wedstrijd spelen 
omdat wij de eerste editie van Protos Weering 
hadden gewonnen.’’

Strakke lijnen
Tenslotte terug naar het perfecte hoofdveld. 
‘’Ik ging vroeger wel eens bij Germanicus 
kijken. Daar speelden Joop Koel, Tjibbe 
Bruinsma, Peter Drent en Jan Streuer. Geweldige 
voetballers. Ik genoot daar echt van, maar 
ergerde me toen al aan het veld. Want dat 
was zo slecht. Zo verschrikkelijk slecht. Deze 
voetballers verdienden beter. Wellicht dat ik 
daarom zoveel waarde hecht aan een goed veld. 
Nou ja, samen met de vrijwilligers zorgen wij 
in elk geval voor een perfecte mat.  Daar kan 
het bij ons niet aan liggen. Onze wens is nu nog 
de aanschaf van een robot die de lijnen trekt. 
Die krengen zijn nu nog zo duur, maar wát een 
prachtige strakke lijnen krijg je dan. Dan zou 
het plaatje helemaal perfect zijn.’’ (Stadskrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Maatschappelijk Welzijn Coevorden:
We zijn er voor iedereen
Soms zit het even niet mee. Je voelt je eenzaam, 
je maakt je zorgen over geld of je weet niet goed 
hoe je verder moet. Juist dan is het fijn als er 
iemand met je meedenkt. Bij Maatschappelijk 
Welzijn Coevorden staan we klaar voor 
iedereen (jong en oud!) in de gemeente 
Coevorden, met een luisterend oor en 
praktische hulp. 

Onze ondersteuning is gratis en je hebt 
geen doorverwijzing nodig. Of het nu gaat 
om vragen over opvoeding, mantelzorg, 
financiën, opvoeden of je relatie. Of je 
zit gewoon wat minder lekker in je vel. 
Onze sociaal werkers, jongerenwerkers en 
buurtsportcoaches helpen je 
graag verder. Hoe eerder je 
aan de bel trekt, hoe beter. 
Samen kijken we naar een 
oplossing die bij jou past.

Heb je een vraag, maak je je 
zorgen of heb je hulp nodig? Bel of mail ons 
of loop binnen bij één van onze locaties. We 
helpen je weer op weg!

Meer weten? Kijk op www.mwcoevorden.nl
Tel: 085-27 35 256
E- mail: info@mwcoevorden.nl

Truck Trek Schoonebeek: 
Uniek Spektakel op Koningsdag!
Op zaterdag 26 april staat Schoonebeek in het teken van een spectaculair evenement: 
Truck Trek! De Ondernemersvereniging Schoonebeek en Koningsvliegeren hebben 
de krachten gebundeld om deze spannende krachtmeting mogelijk te maken.

Het doel? In teams van vijf personen een 
zware truck over een afstand van 25 meter 
zo snel mogelijk over de finish trekken. 
Kracht, teamwork en doorzettingsvermogen 
staan centraal! Wil je meedoen? Meld 
je dan snel aan! Deelname kost €25 per 

groep en er zijn leuke prijzen te winnen. 
Inschrijven kan via info@snijdermode.nl of 
info@koningsvliegeren.nl. Mis dit unieke 
Koningsdag-evenement niet en kom kijken of 
meedoen!

Edwin Boomstra vertrekt na 4 jaar als 
centrummanager uit Coevorden
Edwin Boomstra, centrummanager in Coevorden, neemt per 31 december 2025 
afscheid. Aan het dagelijks bestuur van stichting Centrummanagement Coevorden 
heeft hij te kennen gegeven dat na 4 jaar hij toe is aan een nieuwe uitdaging.

Medio 2025 gaat Edwin de rol vervullen van 
binnenstad regisseur in Assen. Edwin geeft 
aan dat hij Coevorden als stad, maar zeker 
ook de ondernemers gaat missen. Dit heeft te 
maken met de ambitie van de stad Coevorden 
en haar binnenstad met haar mooie projecten 
die het afgelopen jaar zijn voltooid en nog 

op stapel staan. Ook kijken we hierbij naar 
zijn inbreng voor nieuwe activiteiten alsmede 
het verlengen van de Biz. Wij danken Edwin 
voor de mooie energieke jaren voor onze 
mooie binnenstad en wensen hem voor de 
toekomst veel plezier en succes toe in Assen.

Belangstellenden kunnen zich tot en met 22 april 
aanmelden via wonen@coevorden.nl
Collectieve wooninitiatieven kunnen zich 
aanmelden voor koop van locaties in 
Dalen
De gemeente Coevorden stelt twee locaties in Dalen beschikbaar voor collectieve 
wooninitiatieven. Het betreft een kavel aan de Kieftenweg (sectie C, nr. 7123) en een 
kavel aan de Thyakkerstraat (sectie I, nr. 1219). Op deze locaties mogen uitsluitend 
collectieve wooninitiatieven bouwen, waardoor lokale initiatiefnemers de kans krijgen 
om in hun eigen omgeving een woonproject te realiseren.

Voorwaarden voor deelname
Geïnteresseerde wooninitiatieven moeten 
een formele CPO-vereniging (Collectief 
Particulier Opdrachtgeverschap) vormen en 
voldoen aan de volgende eisen:

• Minimaal vier huishoudens nemen deel.
• De vereniging is een rechtspersoon met als 
 statutaire doelstelling het gezamenlijk  
 bouwen en bewonen van woningen.
• Minimaal 75% van de leden heeft een  
 lokale en/of sociale binding met Dalen.
• De groep richt zich op specifieke  
 doelgroepen: starters op de woningmarkt,  
 senioren die kleiner willen wonen of  
 anderen met een aantoonbare lokale  
 binding. 

• De grond wordt direct door de vereniging  
 aangekocht en niet via een ontwikkelaar.
• Het initiatief beschikt over een financieel  
 en ruimtelijk passend plan.
• De vereniging wordt begeleid door een  
 bouwbegeleider.

Aanmelden en selectieprocedure
Belangstellenden kunnen zich tot en met 22 
april aanmelden via wonen@coevorden.nl
Indien er meerdere gegadigden zijn, worden 
de kavels toegewezen op basis van prijs, 
binding met het dorp, doelgroepachtergrond, 
duurzaamheid en ruimtelijke kwaliteit. Op de 
kavel aan de Kieftenweg kunnen circa drie 
woningen worden gebouwd, terwijl op de 
locatie aan de Thyakkerstraat ruimte is voor 
10 tot 12 woningen.

Nederlands kampioenen Angela Klaver, 
Christina Vos en Kimberly Bos-Veenstra 
gehuldigd

Angela Klaver (17 jaar) uit Klazienaveen, Christina Vos (23 jaar) uit Emmen en 
Kimberly Bos-Veenstra (26 jaar) uit Coevorden zijn op 26 maart 2025 gehuldigd 
door wethouder Pascal Schrik. Zij doen aan Baton Twirling en komen uit voor 
Twirlteam Dynamix Coevorden. Op 18 en 19 januari 2025 waren de Nederlands 
kampioenschappen in Almere. Angela Klaver heeft goud behaald in de categorie 
Solo 2 Baton Junior Basis en Christina Vos en Kimberly Bos-Veenstra hebben goud 
behaald in de categorie Duo Twirling Senior Basis. Angela, Christina en Kimberly 
hebben al vaker prijzen gewonnen bij provinciale en Nederlandse kampioenschappen.

Via familie en vrienden kwamen zij in 
aanmerking met deze dynamische sport 
waarbij ze eigenlijk nooit zijn uitgeleerd. Bij 
Baton Twirling kunnen ze solo optreden, 
maar ook in een Duo, Ensemble of Team. 
Kimberly vormt een Ensemble met haar 
twee zussen en een duo met Christina. 
Zij geeft ook les. Toen ze als kind de 
majorettes door haar straat zag lopen was 
ze verkocht! Kimberly: “Na 20 jaar ben ik 
nog steeds enthousiast en heel fanatiek op 
de wedstrijdvloer. Sinds een aantal jaren geef 
ik les, samen met mijn zus Romy. Het is 
geweldig om al onze meiden deze sport aan 
te leren en om alle avonturen samen met deze 
meiden te beleven.”

Christina is nu zo’n 6 jaar bezig en startte op 
haar zeventiende. Ze vertelt: “Van tevoren 
verwachtte ik alleen een proefles te volgen, 
maar sindsdien kan niemand de baton meer 
van mij afpakken. Voor mijn gevoel zou je 
nooit meer ergens kunnen komen met een 
sport als je niet op heel jonge leeftijd begint, 
maar niets bleek minder waar.” Angela trad 
in haar moeders voetsporen: “Ik ben door 
mijn moeder in aanraking gekomen met 
deze sport omdat ze deze vroeger ook heeft 
beoefend. Op mijn zesde ben ik begonnen 
waardoor ik nu al bijna 11 jaar deze sport 
met passie beoefen. Ik ben er veel mee bezig. 
Als ik tijd vrij heb, kijk ik hoe ik mezelf kan 
verbeteren.”

De drie kampioenen en wethouder Pascal Schrik (Foto: Bennie Wolbers)

Twee ton voor verbeteren ‘look and feel’ 
sporthallen en gymzalen in Coevorden
De sporthallen en gymzalen in de gemeente Coevorden zijn gedateerd. Ze zijn 
weliswaar nog functioneel, maar missen elke vorm van uitstraling. Bovendien is er in 
veel gevallen ook sprake van achterstallig onderhoud. In 2024 werd ingestemd met 
het ‘Duurzaam Meerjaren Onderhoudsplan Vastgoed’, waarin elk jaar een bedrag 
van acht ton voor achterstallig onderhoud van de gemeentelijke sporthallen wordt 
gereserveerd tot het jaar 2029. De al in 2024 besproken twee ton voor het op korte 
termijn verbeteren van - zoals wethouder Joop Slomp het noemt - ‘look and feel’ van 
de sporthallen en gymzalen komt alsnog beschikbaar, nadat dit bedrag aanvankelijk 
niet in de Programmabegroting 2025 was meegenomen. Met een afzonderlijk voorstel 
komt dit geld nu alsnog beschikbaar.

Directe kwaliteitsimpuls
Gebruikers van de sporthallen klagen al 
jaren steen en been. De sporthallen en 
gymzalen voldoen nog net, maar daar is 
alles wel mee gezegd. Ze nodigen bepaald 
niet uit om te komen sporten. De situatie 
wat betreft de hallen in Oosterhesselen 
(De Goorns) en Broekveld in Sleen is 
volgens gebruikers ondertussen schrijnend. 
Douches zijn stuk en bepaalde soorten 
onkruid groeien ondertussen al in de hal in 
Oosterhesselen. De hallen zullen vanuit het 
meerjarenplan aangepakt worden als het gaat 
om achterstallig onderhoud. De twee ton 
die nu beschikbaar is, is ter verbetering van 
de uitstraling. ‘’Om de locaties een directe 
kwaliteitsimpuls te geven’’, zegt wethouder 
Joop Slomp, die verder laat weten dat de twee 
ton uit de algemene reserve  van de gemeente 
Coevorden gehaald wordt.

Inspraak voor gebruikers
‘’We gaan straks eerst in overleg met de 
gebruikers van de sporthallen en de gymzalen. 
Wij zullen wel richting geven, maar de 

gebruikers krijgen zeker inspraak. De kaders? 
Het geld moet in elk geval niet gebruikt 
worden voor achterstallig onderhoud en voor 
werkzaamheden die in het meerjarenplan 
zijn opgenomen. De gebruikers worden 
door de gemeente benaderd om mee te 
denken en worden geïnformeerd over de 
vervolgstappen.’’ Waar de twee ton dan 
wel voor gebruikt kan worden? ‘’Je moet 
dan bijvoorbeeld denken aan de kleuren 
in een hal. Of aan de indeling. Met het 
geld – dat dus verdeeld moet worden onder 
de sporthallen – kan wellicht ingespeeld 
worden op trends en ontwikkelingen en kan 
misschien wat uniformiteit in de uitstraling 
en aankleding van de locaties brengen. 
Daar is dit geld expliciet voor bedoeld. We 
onderkennen de staat van de sporthallen. Het 
is bekend dat een aantal locaties gedateerd 
zijn en dat dit afbreuk doet aan de beleving. 
Neemt niet weg dat er in de gemeente nog 
steeds voldoende mogelijkheden zijn om 
te sporten en te bewegen. Want de locaties 
zijn nog steeds wel functioneel.’’ (Stadskrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Inloopbijeenkomst zeer goed bezocht
Bewoners Dalen komen met alternatieve 
plannen voor (toekomstige) woningbouw

De werkgroep Wonen van Dorpsbelangen Dalen organiseerde vorige maand 
een inloopbijeenkomst met als onderwerp ‘Wonen in Dalen in de toekomst’.  De 
verwachting is dat er in de toekomst (2060) meer woningen in Dalen zijn dan nu het 
geval is. De voorbereidingsgroep ging met dit vraagstuk aan de slag en de eerste 
plannen werden tijdens een interactieve inloopbijeenkomst gepresenteerd. ‘’Tijdens 
de bijeenkomst werden de ideeën vanuit de voorbereidingsgroep gepresenteerd en 
konden bewoners van Dalen hun op- en aanmerkingen geven én alternatieve ideeën 
voorleggen. Van die gelegenheid is zeker gebruik gemaakt’’, zegt voorzitter Harry 
Lamberts.

Enorme plattegrond
Bezoekers van de bijeenkomst bogen zich 
vooral over een enorme plattegrond van 
Dalen met daarop de ingetekende ideeën 
van de voorbereidingsgroep. Vervolgens 
was het aan de mensen om er hun mening 
over te geven en om alternatieve plannen 
op de plattegrond met stickers in te plakken. 
‘’De aanwezigen hebben bovendien een 
vragenformulier ingevuld. De antwoorden 
op de vragen, gehoorde opmerkingen en 
ideeën en de stickers die door bezoekers op 
de plattegrond zijn geplakt nemen we mee in 
de evaluatie van de avond. Op basis daarvan 
kunnen de aanvankelijke plannen eventueel 
aangepast en opnieuw aan de bewoners 
voorgelegd worden.’’ Op de plattegrond 
was uitgegaan van twee plekken waar 
woningbouw plaats zou kunnen vinden in 
de toekomst: ten oosten van de Emmerweg 
en richting de Dalerveensestraat, Bosweg en 
de sportvelden. De voorbereidingsgroep had 
verreweg de grootste uitbreiding ingetekend 
over het spoor, waarbij de wens is om 
de sportvelden op deze manier beter te 
verbinden met het dorp. Dat laatste is  al heel 
lang een wens van inwoners van Dalen.

Alternatieven
Hoewel het merendeel van de bezoekers 
zich kon vinden in de plannen, was er ook 
(opbouwende) kritiek. Veel gehoord: er 
moet juist zuinig omgegaan worden met 
de groene plekken in het dorp, terwijl 
een aantal bewoners vreest dat door de 

uitgewerkte plannen het dorpse karakter 
van Dalen enigszins verdwijnt.  Verder 
werd opgemerkt dat uitbreiding richting de 
Dalerveensestraat en de Bosweg ten koste 
gaat van wat nu een mooi fiets-, wandel- 
en hardloopgebied is. ‘’Het mooie is dat 
sprake was van opbouwende kritiek. Het 
was dus niet alleen een kwestie van een 
mening geven over de uitgewerkte plannen, 
maar er werden meteen ook alternatieven 
aangedragen.’’ Zo’n genoemd alternatief is 
het gebied rond Hooya’s Oord, als althans 
een manier gevonden kan worden om de 
problemen rondom de archeologische 
vondsten op te lossen. Al eerder werden er 
woningbouwplannen in dit gebied gelanceerd. 
Vanwege die vondsten belandde dat idee 
echter in de ijskast.

Industrieterrein
Een ander alternatief zou het gebied bij het 
industrieterrein kunnen zijn. Ook voor deze 
locatie is al eens eerder een plan uitgewerkt, 
die echter ergens in een lade verdween. Ook 
genoemd: bebouwing aan de andere kant van 
het spoor tegenover de Kymmelskampen 
en dan specifiek tussen de Daoler Tuun en 
de Reindersdijk, in het verlengde van de 
Oude Coevorderweg. En zo was sprake van 
een zeer nuttige avond waarop meningen 
werden gedeeld, ideeën werden gelanceerd 
en alternatieven werden aangedragen. En 
dat allemaal in het belang van Dalen. Wordt 
vervolgd. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Het bestuur van het organiserende Dorpsbelangen met van links naar rechts: Harry Lamberts (voorzitter),
Piet Finke, Chantalle Louwerse, Grietje Smit, Jan Duursma, Theo Boer, Wim Vogelzang.

Zangeres Martijje heeft je in Coevorden 
nodig op 5 april
Heb je even? Want ik heb je nodig! Ik neem je graag even mee mijn voorjaar in. 
Er komen namelijk veel leuks aan waar ik je graag voor uitnodig. Van bigband tot 
bevrijding: kom je luisteren of zelf meezingen? 

Vrijheid is nooit of
Waor heb ik je dan veur neudig? Nou....In het 
kader van 80 jaar bevrijding heb ik een nei 
lied maokt en ik wil geern daj die metzingt! 
Vrijheid is nooit of. (Heel actueel aj 't mij 
vraogt...) (Of is Drents veur 'af')

Dit is een project in saomenwarking met The 
Serenade Sisters en 't Huus van de Taol. Op 
5 april wil we dit neie lied saomen met een 
megagroot pop-up koor zingen. In Coevern 
(Coevorden) bij de start van de festiviteiten 
rondom 80 jaor bevrijding in Drenthe. Doej 
met? Mien collega en mede-sister Josien hef 
hierveur een koorarrangement maokt veur 
SATB (sopraan, alt, tenor, bas) bezetting en 
die kuj gratis downloaden en gebroeken, ok 
veur je eigen koor. Op 5 april geef wij vanaf 
12:30 uur een warkwinkel (workshop) waorin 
we dit neie lied veerstemmig instudeert, in 
theater Hofpoort. En um 16:30 zing wij het 
dan met zien allen bij de onthulling van het 
kunstwark in Coevorden bij het gemientehoes 
(einde 17:15). Dus hol je van zingen en kuj 
een beetie noten lezen of bi'j gewend um 

in een koor te zingen? Doe dan met! Hoe 
geweldig is het as wij met hiel veul mensen 
dit saomen zingt!

Alle info, je opgeven en alle muziek vi'j hier: 
huusvandetaol.nl/vrijheid-veuroet      

Der is ok trouwens ok een SSA arrangement 
(sopraan, sopraan, alt) speciaal veur vrouwlu-
koren. :-). Neisgierig naor de tekst? Dit is het 
refrein:

Refrein
Vrijheid is nooit of.
Het is een ieuwig durend wark.
En aj dan weet hoej ‘t bewaort,
hol ‘t dan vast. Maok ‘t dan stark.  

En besef: Vrijheid is nooit of.
Het stiet niet stil, het is gien spel.
En aj dan weet hoej ’t bewaort, 
geef het dan deur. Blief ‘t vertellen.   

Hol je niet stil. Wees wie aj wilt. 
Koester verschil. Vrijheid is nooit of

Voorjaarswandeling Schoonebeekerveld
Het Veenloopcentrum Weiteveen organiseert een Voorjaarswandeling in het 
Schoonebeekerveld. Deze wandeling o.l.v. een gids zal worden gehouden op 
zaterdagmorgen 12 april aanstaande om 7.00 uur. Vertrek is bij het Veenloopcentrum 
in Weiteveen. Misschien dat we onderweg nog wat reeën en andere diersoorten zullen 
zien.

Na de wandeling kunt u eventueel nog 
het ontbijt gebruiken. Advies: goede 
wandelschoenen of laarzen. 

Opgave bij het Veenloopcentrum via telefoon 
0524-54 14 58 of per e-mail: 
info@veenloopcentrum.nl.

Raptim-jeugdteams gaan vier dagen 
naar Tsjechië

Feestvieren, een veredeld trainingskamp en genieten van het mooie weer is iets dat 
veel voetbalteams doen als ze stellen een trainingskamp te beleggen: leuk, gezellig 
en dus een mooie ervaring, maar er heel veel van leren is er niet altijd bij. Voor twee 
jeugdteams van de Coevorder voetbalvereniging Raptim zal het anders gaan als men 
van 26 tot en met 29 april naar Tsjechië gaan.

Het JO15-1- en het JO17-1-team vertrekken 
eind april namelijk voor een ‘echt’ 
trainingskamp in het Oost-Europees land 
en spelen er ook nog eens wedstrijden 
tegen jeugdteams van de profclubs FC 
Teplice en Sparta Praag. Ze worden op het 
indrukwekkend trainingscomplex van de club 
uit Praag gespeeld. Het moet dan ook een 
fantastische belevenis gaan worden. Voor de 
eerste keer gaan ze ‘die kant op’ en wordt het 
volgens de begeleiding een uitje om nooit 
meer te vergeten. Naast het trainen en het 
spelen van de twee oefenduels per team is er 
uiteraard ook ruimte voor gezelligheid en zal 

men genieten van de omgeving, zal een lekker 
etentje niet ontbreken en een stukje cultuur 
snuiven zal er zeker ook bij zijn. Dit alles zal 
de teambuilding ongetwijfeld versterken: iets 
wat tevens een doel van de reis is.

Dertig spelers plus begeleiding vertrekken 
op 26 april per touringcar voor een best wel 
lange reis, die de teams ook echt hebben 
verdiend: naast een eigen bijdrage van 
de ouders, hebben de spelers door een 
sponsorloop en acties zelf geld opgehaald 
om alles te kunnen bekostigen. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave. Foto’s: Patrick de Groot)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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“Gepaste emotie is prima, maar respect voor 
scheidsrechters mag nooit in geding komen”
Germanicus grijpt keihard in na incident 
in Valthermond
Het bestuur van Germanicus heeft hard ingegrepen na het vervelende incident 
dat zich na afloop van het duel Valthermond – Germanicus afspeelde. Na het 
laatste fluitsignaal van scheidsrechter Allan Schram kregen twee spelers van de 
club uit Coevorden de rode kaart en ontstond een incident rondom de arbiter en 
keeperstrainer Peter Moddejongen van Germanicus. Ook hij kreeg de rode kaart, 
wegen het fysiek belagen van de leidsman. Een dag later werd hij door de club 
geroyeerd. Een keiharde maar logische maatregel van het bestuur.

De Moddejongens (in het verleden Alides 
en later Peter en Erwin) zijn clubmensen. 
Met veel betekenis voor de club. Het bestuur 
van de tweedeklasser moest echter een 
grens trekken en heeft dat gedaan. In totaal 
kregen drie spelers van Germanicus tijdens 
en na het duel rood: Kain Hoogeveen, 
Jarne Pol en Robin Barelds. Zij kregen 
(kleine) schorsingen. De hoofdmacht kreeg 
bovendien te maken met het nieuwe lik-op-
stukbeleid van de KNVB en werden twee 
weken uit de competitie gehaald.

Meest rigoureuze maatregel
Germanicus reageerde dus snel en proactief 
op het gedrag van de keeperstrainer en ex 
doelman van de club. Doorgaans wachten 
clubs tot de KNVB actie onderneemt en 
straffen oplegt. De club uit Coevorden koos 
voor de meest rigoureuze maatregelen en 
royeerde Moddejongen en koos dus niet voor 
een tijdelijke disciplinaire straf. De club gaf 
daarmee een duidelijk signaal af: tot hier en 
niet verder. Een dapper en ongetwijfeld lastig 
besluit voor de bestuurders, die zich bij de 
beslissing gesteund wisten door videobeelden 
van het incident. Daarop is de ‘aanval’ van 
het staflid van Germanicus redelijk goed 
te zien net als overigens de reactie van de 
arbiter. De beelden gaven niet echt uitsluitsel 
over de rode kaarten die Polman en Barelds 
kregen. Zij hadden het enigszins aan de stok 
met Valthermond verdediger Tom Meijers, 
die naar eigen zeggen reageerde nadat hij 
was getrapt door Polman. Ook Meijers kreeg 
rood, maar die kaart werd heel snel na de 
wedstrijd geseponeerd (op basis waarvan?), 
terwijl de Coevordenaren wél geschorst 
werden. Bijzonder vreemd.

Lik op stuk
Germanicus liet weten het lik-op-stukbeleid 
van de KNVB te steunen. Dit beleid 
stelt teams waarvan spelers, stafleden of 
toeschouwers scheidsrechters verbaal of 
fysiek belagen voor bepaalde tijd (twee 
weken) op non-actief. De twee wedstrijden 
die geen doorgang vonden, moeten later 
worden ingehaald en de veertien dagen zijn 
bedoeld om af te koelen. Moddejongen 
werd een dag na het incident geroyeerd. 
‘’Gepaste emotie is prima, maar respect voor 
elkaar, tegenstanders, scheidsrechters en 
supporters mag nooit in het geding komen’’, 
verdedigde het bestuur het ingrijpende 
besluit. Na het uitspreken van het royement 
werd ook de foto van Moddejongen meteen 
van de website gehaald. Keihard voor de 
clubman, die zich tot de laatste dag met hart 
en ziel inzette voor de club maar zich in 

Valthermond op een niet te tolereren manier 
liet gaan.

Dubieuze incidenten Scheidsrechter 
Schram
Germanicus heeft daarmee adequaat en 
kordaat gehandeld. Ondertussen is echter ook 
duidelijk geworden dat scheidsrechter Schram 
eerder bij een aantal dubieuze incidenten 
betrokken is geweest de afgelopen jaren. Het 
vergoelijkt het lichamelijk belagen van de 
arbiter niet, maar dat Schram voor irritaties 
kan zorgen is ondertussen ook duidelijk. In 
2018 staakte Schram bijvoorbeeld het duel 
GVAV Rapiditas – Roden. GVAV claimde 
een strafschop, Schram wuifde de valpartij 
weg. Toen er een discussie ontstond tussen 
de vermeende dader en het vermeende 
slachtoffer duwde Schram de speler van 
Roden tegen de grond om vervolgens het 
duel te staken: spelers, staf en toeschouwers 
keken verbaasd naar de scheidsrechter 
die parmantig het veld verliet en onder de 
douche stapte. Schram kijkt tijdens zijn 
loopbaan bepaald niet op een rode kaart meer 
of minder. Zo deelde hij in 2013 drie rode 
kaarten uit aan spelers van Lemmer en kreeg 
hij in 2015 landelijke bekendheid toen hij 
in totaal zes (!) spelers en stafleden van De 
Blesse rood voortoverde.

Koddige valpartij
In 2016 gaf hij bij Bargeres – Musselkanaal 
de trainer, leider, grensrechter en speler 
Sikkema van Musselkanaal rood. Spelers van 
de groenhemden waren van mening dat een 
bal de doellijn niet was gepasseerd, Schram 
kende desondanks Bargeres een doelpunt toe. 
Koddig was zijn optreden ooit bij Dalfsen – 
Gieten, toen hij de grensrechter van Gieten 
liet staan en de 3-0 van Dalfsen goedkeurde. 
Nadat de grensrechter vervolgens het veld 
inliep, laste Schram een afkoelingsperiode in. 
Toen hij over de omheining wilde stappen, 
werd hij aan zijn been getrokken door de 
grensrechter met een val als logisch gevolg. 
Schram staakte het duel vervolgens definitief. 
Ook in Dalen en Ter Apel kennen ze de 
scheidsrechter, die vaak prima fluit, maar 
soms grossiert in het uitdelen van kaarten.

Hoe dan ook: Germanicus heeft passende 
maatregelen genomen en de norm van wat 
wel en niet kan op niet misverstane wijze 
duidelijk gemaakt. De ploeg van Van Oosten 
zal straks wedstrijden moeten inhalen en dus 
te maken krijgen met een druk programma. 
Hamvraag: wie kijkt eigenlijk naar de rol van 
de scheidsrechter in deze affaire? (Stadskrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Jan Wielink na één seizoen weg bij 
Twedo in Nieuw-Amsterdam
“We kunnen rechtstreekse degradatie nog 
steeds ontlopen”

Trainer Jan Wielink (62) uit Nieuw-Balinge vertrekt aan 
het einde van het seizoen bij tweedeklasser Twedo. 
In een bericht op de website stelt de club dat dit ‘in 
gezamenlijk overleg’ is besloten.  Verder stelt de club 
dat ‘het in het belang van club en trainer is om na 
dit seizoen ieder een eigen weg te gaan’. Bijzonder, 
want trainer Wielink staat juist bekend om de 
relatief lange dienstverbanden. Zo diende hij zes jaar 
Hoogeveen, zes jaar VKW (in twee periodes), vier 
jaar Dalen, vier jaar Raptim en twee jaar Germanicus.

Jan, waarom vertrek je al na één seizoen 
bij Twedo?
‘’Tsja. Dat is best een lastig verhaal. Ik ga daar 
niet te veel over zeggen. Dat heb ik ook zo 
afgesproken met de club. Ik weet het, ik ben 
normaal een open boek. Maar nu dus even 
niet.’’

Een opmerkelijk besluit, want het lijkt 
wel alsof jullie steeds beter beginnen te 
spelen
‘’Eens, al zie je dat nog niet meteen terug 
aan de resultaten. We spelen fris en goed 
voetbal. Probleem is nog wel het benutten 
van kansen. De Tukkers speelden we weg, 
maar we verloren wél. Uit bij Sellingen 
speelden we een voortreffelijke eerste helft. 
We verzuimen echter het duel al voor rust te 
beslissen en uiteindelijk wordt het nog 2-2. 
Bij Valthermond winnen we dan wel, en ook 
dat was volkomen terecht. Het wordt gewoon 
elke week een stukje beter. Ik heb aardig 
verjongd. Ik heb jongens van zeventien, 
achttien jaar in de ploeg. Die jongens doen 
het goed. Ik krijg vaak complimenten. Dan 
zeggen collega trainers dat ze niet snappen 
dat we zo laag staan. Leuk, maar je koopt er 
natuurlijk niets voor.’’

De laatste twee ploegen degraderen 
rechtstreeks, de derde van onderen moet 
nacompetitie spelen. Kijk eens in je 
glazen bol.
‘’Ik denk nog steeds dat we rechtstreekse 
degradatie kunnen voorkomen. Als we deze 
lijn doortrekken, heb ik er vertrouwen in. 

Ik wil het bij 
Twedo ook gewoon 
goed afsluiten. Het feit dat ik vertrek doet 
helemaal niets met mijn motivatie. We gaan 
vol voor handhaving. Ik geloof daar echt in.’’

Hoe kijk jij naar het incident bij jouw 
voormalige club Germanicus en kijk je uit 
naar de wedstrijd Twedo – Germanicus in 
Nieuw-Amsterdam?
‘’Over wat er in Valthermond gebeurd is, 
kan ik natuurlijk niet oordelen. Ik ben er 
niet bij geweest. Het is echter wel zo dat 
als je kijkt naar wat er nu gebeurt, dit niet 
helemaal klopt. Kijk, er zijn drie spelers 
van Germanicus geschorst naar aanleiding 
van de rode kaarten die ze in Valthermond 
kregen. We zouden normaal 22 maart tegen 
ze spelen. Dan hadden ze dus geen beroep 
kunnen doen op die jongens. Maar omdat ze 
door de KNVB twee weken uit de competitie 
gehaald zijn, ging de wedstrijd niet door. Op 
het moment dat de wedstrijd straks opnieuw 
ingepland wordt, komen ze waarschijnlijk 
weer op volle oorlogssterkte. In feite klopt 
dat natuurlijk niet. Maar goed, als we wat 
willen, moeten we het toch zelf doen.’’

Zit de trainerscarrière van Jan Wielink 
erop?
‘’Dat weet je niet, haha. Laat ik het zo zeggen: 
er is belangstelling. Natuurlijk doet me dat 
goed. Ik weet het dus nog niet. Ik zie wel wat 
er komt. De kans bestaat zeker dat ik volgend 
seizoen ergens trainer ben.’’ (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

“We hebben nu al bijna dertig deelnemers”
Aanstaande zaterdag 5 april is er Garage 
Sale in Wachtum
In Wachtum wordt op zaterdag 5 april van 10.00 uur tot 15.00 uur een Garage Sale 
gehouden. ‘’Het is voor het eerst dat zoiets in ons dorp georganiseerd wordt’’, 
zegt Maria May Adams, die samen met haar buurvrouw Elise van der Kloet tekent 
voor de organisatie.  ‘’We hoorden dat er dit jaar geen rommelmarkt georganiseerd 
zou worden. Ik had zelf een keer ergens een garage sale bezocht en dat leek 
me ook wel wat voor Wachtum. We hebben vervolgens overleg gehad met de 
rommelmarktcommissie en zijn aan de slag gegaan. Nu al hebben zich een kleine 
dertig adressen aangemeld’’, zegt Maria May.

Verrassing
‘’Het mooie is dat die dertig adressen mooi 
verdeeld zijn over het dorp. Je kunt dus 
een mooie wandeling maken door heel het 
dorp. Het is de bedoeling dat mensen in 
hun garage overbodige spulletjes verkopen. 
We hebben ze geen beperking opgelegd. Ze 
mogen verkopen wat ze willen. Het aanbod 
zal waarschijnlijk zeer gevarieerd zijn. Jonge 
gezinnen die kinderkleding verkopen en 

andere mensen die van hun meubels af 
willen. Het is straks dus elke keer weer een 
verrassing wat je aantreft bij de deelnemers’’, 
zegt Maria May. De deelnemers zullen op 
zaterdag 5 april duidelijk herkenbaar zijn aan 
de vlag van Wachtum, de Nederlandse vlag 
of aan andere vlaggetjes. ‘’Bovendien plaatsen 
we op 29 maart de deelnemerslijst op de 
website www.wachtum.nu.’’

Tweede leven
In andere dorpen zijn de garage sales vaak 
een succes. ‘’Dat hopen wij natuurlijk ook. 
Leuk is dat ook de Dorpswinkel meedoet en 
met speciale aanbiedingen komt. Elise en ik 
vinden duurzaamheid beiden belangrijk. Mooi 
dat spullen op deze manier straks een tweede 
leven krijgen. Er zit verder een sociaal aspect 
in. Zo kom je namelijk nog eens bij andere 
dorpelingen op bezoek. En mensen van 

buitenaf leren zo ons mooie dorp kennen. En 
zo heeft deze garage sale alles in zich om heel 
leuk te worden’’, besluit Maria.

Garage Sale in Wachtum. Zaterdag 5 april, 
10.00 uur tot 15.00 uur. Deelnemers zijn te 
herkennen aan een vlag en staan sinds 29 
maart gepubliceerd op www.wachtum.nu 
(Stadskrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Schuurfeest Wachtum met Woodpeckers en Bad Tyre
“Omdat ik als eerste naar huis ging, werd ik voorzitter”

Wachtum en omgeving kijkt er al weer reikhalzend naar uit. Want 
Schuurfeest Wachtum (op zaterdag 24 mei) is een begrip, ondanks 
het feit dat de artiesten die er komen niet zo bekend zijn. ‘’Het is 
een gezellig, laagdrempelig feest voor iedereen. Voor jong en oud. 
En we willen het als bestuur ook allemaal niet te duur maken’’, zegt 
voorzitter Ruben Meijering (26).  De kaartverkoop voor Schuurfeest 
Wachtum is al van start gegaan.

Kwartiertje fietsen
Hoe vaak Schuurfeest Wachtum al 
gehouden is, weet de voorzitter/
perschef niet. ‘’Ik weet wel dat het 
ooit ontstaan is in de schuur van 
Roelof Eiken. Ondertussen vieren 
we het feest in een feesttent. Ik 
woon zelf in Oosterhesselen en was 
bekend met het feest. Daar  fietste 
ik graag een kwartiertje voor, al 
helemaal omdat het bier destijds 
maar een eurootje kostte’’, lacht de 
loonwerker. ‘’Via het werk kwam ik 
vervolgens een keer in contact met 
een bestuurslid en zo ben ik een jaar 
of vier geleden zelf in het bestuur 
gekomen. Ja, ik ben zelfs voorzitter. 
Waarom ik voorzitter ben? Mooi 

verhaal; we hadden een feestje met 
het bestuur en hadden de afspraak 
gemaakt dat de eerste die naar huis 
ging voorzitter zou worden. En 
ik haakte dus als eerste af. Ach, 
we hechten helemaal geen waarde 
aan titels. We doen alles samen en 
iedereen heeft een eigen taak. Dat 
werk perfect.  We vergaderen elke 
maand. Niet omdat er altijd wat te 
doen is, maar vooral ook voor de 
gezelligheid’’, zegt Ruben.

Van juni naar mei
Normaliter vindt Schuurfeest 
Wachtum begin juni plaats. ‘’We 
hebben nu bewust gekozen voor 
eind mei. In de zomermaanden 

wordt steeds meer georganiseerd 
en we proberen zoveel mogelijk 
te voorkomen dat er in de buurt 
leuke evenementen op dezelfde 
dag zijn. Vandaar die keuze. We 
hebben weer een leuk programma 
samengesteld. We zoeken het vooral 
in coverbands, omdat die muziek 
brengen voor jong en oud. Soms 
is er een DJ bij. We bekostigen het 
feest door de verkoop van drank 
en de opbrengst van de kaartjes. 
Nee, sponsors hebben we niet. Ik 
moet toegeven dat het vinden van 
geschikte bands die we kunnen 
betalen steeds moeilijker wordt. 
Alles wordt duurder. Dat merken 
wij ook. Daarom kost een biertje bij 
ons helaas ook geen eurootje meer’’, 
lacht Meijering.

Koop tijdig een kaartje online of 
bij Snijders in Wachtum
Wat Ruben betreft  gaat het bestuur 
nog jaren door. ‘’We hebben een 
groot bestuur en nog voor iemand 
er mee wil stoppen, hebben we al 
een opvolger in huis. Die loopt 
dan eerst een feest mee en kan dan 
in het bestuur. Het is heel gezellig 
om dit te organiseren en het is 
ook gewoon een gezellig feest, 
doorgaans zonder gedoe. We hopen 
op een volle tent uiteraard. Mensen 
kunnen online kaartjes kopen en 
terecht bij Snijders Wachtum. 
Mochten er daarna nog tickets over 
zijn, dan worden die op de dag 
zelf aan de deur verkocht. Maar als 
je zeker wilt zijn van een gezellig 
feest, wacht dan niet te lang met het 
kopen van een kaartje.’’

Tickets: www.schuurfeestwachtum.
nl/tickets. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Het bestuur van Schoolfeest Wachtum, met in het midden Ruben Meijering en verder 
Henk Schepers, Tom van Willegen, Sem Bruining, Han Hilbrands, Lars Voors, 

Jarno van Dalen, Tim Meijerink en Niels Katerberg. 

Word Lid van Bridgeclub Coevorden
Ben jij op zoek naar een leuke en uitdagende activiteit? Wil je je 
brein trainen en tegelijkertijd nieuwe mensen leren kennen? Sluit 
je aan bij Bridgeclub Coevorden. Wij verwelkomen jong en oud 
en bieden gratis bridge-lessen aan voor nieuwe leden. Je betaalt 
alleen een klein bedrag voor studieboeken. Of je nu een beginner 
bent of al ervaring hebt, bij ons vind je enthousiaste medespelers en 
professionele begeleiding.

Waarom kiezen voor Bridgeclub 
Coevorden?
Gezelligheid – Ontmoet nieuwe 
mensen in een ontspannen sfeer.
Uitdaging – Stimuleer je brein met 

strategisch spel. Gratis lessen – 
Leer bridge zonder kosten! Lage 
contributie – Betaalbare hobby met 
veel plezier.

Wij spelen in Buurtvereniging 
Tuindorp (Wethouder 
Donkerstraat 32, Coevorden) op: 
woensdagmiddag 13.15 – 16.30 uur 
en donderdagavond 19.30 – 23.00 
uur

Naast competitie organiseren 
we gezellige drives zoals de 
Openingsdrive, Kerstdrive en 
Slotdrive. Meer weten? Mail naar 
j.m.botter@ziggo.nl of bel Jan 
Botter: 06 12 64 71 13.

Mick Zwaneveld schiet ze er 
gemakkelijk in bij het tweede 
van Raptim uit Coevorden

Hij voetbalt altijd met nummer 27 op zijn rug, Mick Zwaneveld uit 
Coevorden. De spits van het tweede elftal van Raptim doet het goed 
in dat shirt en dus bevalt het hem wel. Het getal 27 telt dit seizoen 
extra voor hem, want het is het aantal goals dat hij minimaal wil 
maken.

De teller staat inmiddels op 23 en 
dus zit hij er wel heel dichtbij. Zijn 
team speelt nog vier wedstrijden 
en het moet dus kunnen wat 
Zwaneveld betreft. “We doen het 
hartstikke goed in de Reserve Eerste 
Klasse, want we staan tweede met 
twee wedstrijden minder gespeeld 
dan koploper Rolder Boys. Ze 
hebben vier punten meer dan wij 
behaald en we gaan ervoor.” Het 
zou geweldig zijn voor de aanvaller, 
die een echte Raptim-man is. “Ik 
speel er sinds mijn zesde en ga hier 
nooit meer vandaan. Ik wil heel 
graag met het tweede kampioen 
worden en die vier goals nog 
maken. We gaan ervoor!”

Zwaneveld had het eigenlijk niet 
eens verwacht dat het dit seizoen zó 
goed zou gaan met het tweede, maar 
weet dat er kwaliteit genoeg is. Het 
draait en zijn medespelers weten 
hem heel eenvoudig te vinden. 
Het eerste weet hem inmiddels 
ook te vinden, want trainer Bert 
Doldersum van dat team was 
regelmatig ook bij de reserves aan 
het kijken. De oefenmeester zag vrij 
snel dat er een echte goaltjesdief in 
speelt en dus maakte Zwaneveld dit 
seizoen zijn debuut in het eerste. 
Op Raptim 1 richt hij zich echter 
niet, want het tweede is wat nu 
telt: de titel en minimaal 27 goals. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave. 
Foto: Patrick de Groot)

Topscheidsrechter Danny 
Makkelie (42) gastspreker bij 
COVS HZOD in Emmen
Op dinsdag 22 april a.s. is Danny Makkelie te gast bij 
scheidsrechtersvereniging HZOD.  Danny Makkelie deelt 
zijn ervaringen als topscheidsrechter en zijn roeping voor het 
scheidsrechtersvak. De 42-jarige Makkelie geeft een inkijkje in het 
leven van topscheidsrechter en bundelt zijn praktijkervaringen tot 
een boeiend en inhoudelijk verhaal.

Wat Danny Makkelie, in het 
dagelijks leven werkzaam bij 
de KNVB als hoofd arbitrage 
landelijke amateurcompetities, 
tot dusverre heeft bereikt komt, 
volgens de toparbiter, vooral door 
een onvolprezen teamwork met zijn 
assistenten. Niet alleen op het veld, 
ook tijdens trainingen, buitenlandse 
reizen en onderling vertrouwen. Hij 
deelt in zijn betoog zijn expertise 
op het gebied van leiderschap, 
communicatie, presteren onder druk 
en succesvol samenwerken. Een 
waardevolle boodschap hoe ook 
amateurscheidsrechters succesvol 
kunnen zijn.

Niet alleen als scheidsrechter, 
maar ook als gastspreker durft 
Makkelie zich kwetsbaar op te 
stellen. Door zich bij alles te 
realiseren dat één enkele beslissing 
het geheel in positieve, maar zeker 
ook in negatieve zin op zijn kop 
kan zetten. Zo gaat hij tijdens de 

lezingen ook om met het publiek. 
Interactief, motiverend, richting 
gevend, bijsturend en toch vooral 
genietend.

Danny Makkelie heeft tot 
nu toe een indrukwekkende 
scheidsrechtersloopbaan 
opgebouwd. Hij begon op 10-jarige 
leeftijd bij de pupillen, op 16-jarige 
leeftijd bij de junioren en toen hij 
22 jaar was maakte hij zijn debuut 
in het betaalde voetbal. In 2011 
werd hij een van de jongste FIFA-
scheidsrechters ooit. Sindsdien is 
de leidsman actief als internationaal 
scheidsrechter bij Europese 
bekerwedstrijden, EK's en WK's.

De bijeenkomst in het clubgebouw 
van de HZOD in Emmen, gelegen 
aan de achterzijde van de Oost-
tribune van De Oude Meerdijk, 
begint op 22 april om 20.00 uur. 
Aanmelden kan via secretaris@
covshzodrenthe.nl

Coevorder markt heeft weer een bloemenkraam
Elke maandag is er een gezellige, kleinschalige markt in het 
centrum van Coevorden. Altijd met een verschillend aanbod van 
te koop aangeboden waar, maar een bloemenkraam ontbrak de 
laatste jaren. Inmiddels is er weer een: Tonkes Bloemen uit Assen. 
Marktmeester Hennie de Groot (foto) van de markt in de Coevorden 
is er blij mee.

De Groot is inmiddels een jaar of 
tien marktmeester in de stad waar 
de markt ooit – heel lang geleden 
– begon met het verhandelen van 
ganzen. Hij geniet steeds van zijn 
functie als marktmeester, want 
elke keer weer is het anders en er 
verandert ook best veel. “Vier jaar 
geleden was het veel drukker dan nu 
en waren er nog marktkooplui die 
er al dertig of veertig jaar stonden. 
Maar omdat ze met pensioen 
gingen, kwamen we op ongeveer 
tien kramen uit. Verloop is er net 
als bij winkels altijd, maar we hopen 
natuurlijk weer meer kramen erbij te 
krijgen. Gelukkig is er nu weer een 
bloemenkraam. De kraam ziet er 

goed uit en de mensen zijn blij dat 
er weer bloemen zijn.”

Drie jaar lang was er geen verkoop 
van bloemen, omdat de eigenaar 
van de vorige bloemenkraam 
overleed. De firma Faasen verkocht 
nog wél planten, maar hij ging later 
ook met pensioen. Het is even 
de tijd van nu, maar De Groot 
verwacht dat de markt over enige 
tijd weer over meer kramen zal 
beschikken. “Er begint nu een 
nieuw tijdperk met de verbouwing 
van de markt en haven. En zoals je 
ziet, aan de weeshuisweide achter 
het gemeentehuis wordt het goed 
aangepakt. De markt en haven 

zullen dan ook een pareltje in ons 
centrum worden.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave. Foto: 
Gemeente Coevorden)
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Korpsavond Brandweer: Eerbetoon aan jarenlange inzet

Op vrijdag 14 maart jl. vond de jaarlijkse Korpsavond plaats voor de 
brandweerkorpsen van Coevorden, Schoonoord, Sleen, Zweeloo en Zwinderen. 
Tijdens deze bijzondere avond werden brandweerlieden geëerd voor hun 
langdurige inzet en toewijding aan de veiligheid van de regio. Wim Groothuis, 
Brian Ottens, Bert Abbing, Jan Tubben en Bernd Hollander werden in het 
zonnetje gezet voor hun 25 jaar dienstverband. Een speciale vermelding was er 
voor Bertus Meijering, die maar liefst 35 jaar brandweerdienst op zijn naam heeft 
staan.

Naast jubilea werd er ook afscheid 
genomen van enkele brandweerlieden. 
Eddy Heeling en Leon Bruinsma 
ontvingen uit handen van burgemeester 

Renze Bergsma de Koninklijke 
Vrijwilligersmedaille voor Openbare Orde 
en Veiligheid als erkenning voor hun inzet.

De avond stond niet alleen in het teken 
van afscheid en eerbetoon, maar ook van 
vernieuwing. Nieuwe vrijwilligers werden 
hartelijk verwelkomd en kregen een bos 
bloemen als blijk van waardering.

De korpsavond was een moment van 
samenkomst, trots en dankbaarheid voor 
het harde werk en de toewijding van alle 
brandweerlieden. Dankzij hun inzet blijft 
de regio rekenen op een betrouwbare en 
deskundige brandweer.

Radio Coevorden bereikte zelfs Zweden: klaar voor 
mooie start
Nog eventjes en Radio Coevorden is te 
beluisteren. Uiteraard in de Ganzenstad 
en de wijde omgeving, maar een 
inwoner van Malmö, Stockholm of 
Göteborg kan dat ook. Alfred Hof 
(foto), eigenaar van het radiostation, 
voelde zich de koning te rijk toen hij 
half maart een ontvangstrapport van 
een Zweed ontving. Voor hem het 
bewijs dat Radio Coevorden werkt 
en ook kilometers van Drenthe is te 
beluisteren.

‘Greetings from Sweden, My name is Göte 
Lindström and I am writing to you because 
I had the pleasure to listen to Radio 
Coevorden on 1224 kHz mediumwave on 
March 6, 2025 from 18.20 to 18.22 your 
local time’, stond in het bericht. Hof vond 
het ‘te gek’. ,,We hadden onze zender getest 
en waren blijkbaar in Zweden te horen. 
Dat is een eigenschap van de middengolf; 
het signaal reikt, als de zon onder is, heel 
ver. Soms zijn we dan in grote delen van 
Europa te ontvangen. Zo ook in Zweden. 
Dhr. Göte Lindström stuurde ons naast het 
WhatsApp-bericht met ontvangstgegevens 
zelfs een audiobestand, waarop we te horen 

waren.” Normaal gesproken is de zender 
binnen een straal van een kilometer of 
zestig van Coevorden te horen en dat alles 
via AM 1224 kHz. Ook kan men via de 
stream www.radiocoevorden.nl luisteren.

Hof was echt heel veel aan het testen om 
alles puntjes op de i te zetten: iets dat 

volgens hem ook moest, want alles moet 
kloppen. “Voor we beginnen moeten de 
systemen en het apparatuur getest worden. 
Het laatste wat je wilt, is dat er tijdens 
de start gelijk problemen ontstaan. De 
voorbereidingen zijn nu zo goed als klaar.” 
Met elkaar hebben ze zin in een mooie 
start. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Zwem- en 
Waterpolovereniging 
De Plons uit Coevorden 
deed mee aan 
1-uursestafette 

Al meerdere jaren doet de Coevorder Zwem- 
en Waterpolovereniging De Plons aan 
1-uursestafettes mee. Het zijn estafettes voor 
zowel jong als oud en iedere keer weer is het 
een mooi en aansprekend evenement. De 
Coevordenaren gaven dit jaar acte de présence 
in het Groningse Hoogezand waar men met 
twee teams deelnam.

Op zaterdag 15 maart jl. togen een jeugd- en 
seniorenteam naar het Groninger land naar het 
evenement dat door Zwemvereniging De Pinguin 
uit Zuidbroek werd georganiseerd. Er deden tien 
jeugdleden aan mee, waarvan het jongste nog maar 
zes jaar is. Ook waren er tien senioren (Masters) 
actief, waarvan het oudste lid 76 jaar is. Henk 
Knegtering deed ook mee. Hij is zogenaamd 
Master-lid van de Coevorder vereniging en deed 
voor de eerste keer mee. Knegtering genoot van de 
dag, waarop de senioren een afstand van maar liefst 
4.200 meter zwommen. De jeugd zwom iets meer 
dan de helft van die afstand en deed het met 2.150 
meter ook goed.

Knegtering hoefde er niet lang over na te denken 
toen de activiteitencommissie de Masterploeg heeft 
benaderd met de vraag wie mee wilden doen. “Ik 
heb me meteen samen met andere leden van de 
Masters aangemeld en vond het echt hartstikke 
leuk. Voor mij was het dan wel de eerste keer, maar 
Marieke en Mirna doen al meerdere jaren mee 
en genieten ook nog altijd.” Genieten was er na 
afloop ook bij, want wie van Hoogezand weer naar 
Coevorden moet, rijdt via de N34 en komt dan door 
Zuidlaren: een mooi moment om met zijn allen 
lekker een pizza te eten bij een plaatselijke ‘Italiaan’. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren
in StadsKrant 
Coevorden?

Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39
of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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TIPS VAN DE PROGRAMMEUR – APRIL EN MEI IN THEATER HOFPOORT
Theater Hofpoort is een vlakke vloer theater met plek voor 170 bezoekers. In 
combinatie met de raadszaal van de Gemeente Coevorden een perfecte grootte naast 
de collega’s in de regio. Grote, bewerkelijke producties passen niet, maar juist wel 
de kleine, fijne, intieme én de try-outs van bekende namen voor ze de grote zalen 
pakken.

Zo hadden we vorig seizoen Jandino en 
Guido Weijers te gast en zijn vele klein 
begonnen artiesten hen in Coevorden 
voorgegaan, zoals Van der Laan en Woe, 
Yentl & De Boer en Henry van Loon. Je 
moet als beginnende theatermaker immers 
érgens beginnen, dus dat is een belangrijk 
gegeven bij het programmeren: aanstormend 
talent podium bieden.

Als directeur/programmeur van Theater 
Hofpoort sta ik altijd “aan” wat theater 
betreft. Wat is er actueel in de pers, wat komt 
er voorbij op tv, wie wint welke theaterprijzen 
en wat staat er door het land op de planken.

Het huidige seizoen loopt ten einde en we 
maken ons achter de schermen op voor 
het volgende, feestelijke, 15e seizoen! Het 
programma is rond, de brochure in de 
maak en op 25 mei presenteren we vol trots 
weer vele pareltjes van voorstellingen aan 
onze Vrienden, sponsoren en anderen die 
Hofpoort een warm hart toedragen.

Maar eerst noem ik nog graag twee 
voorstellingen! Ten eerste de verplaatste 
‘Bingo Show’ van Maartje & Kine op 13 
april: Maartje en Kine keren terug naar 
Coevorden én naar de kern van het leven: 
bingo! Want het aardse bestaan is een loterij 

met geluksnummers én ongeluk. De multi-
instrumentalisten spelen in deze muzikale 
bingoshow oude en nieuwe nummers uit hun 
rijke repertoire en leiden ons moeiteloos van 
Brahms naar beatbox, van Franz Schubert 
naar Frans Bauer. Ondertussen houden ze 
meer ballen in de lucht dan de bingomachine 
uitspuwen kan. 

Verwacht een warmbloedig liedjesprogramma 
over grote (verloren) liefdes, hartstochtelijke 
dagdromen, maar ook met kolderieke 
meezingers.  Humoristisch, ontroerend, 
virtuoos en verrukkelijk plat tegelijk. En heb 
je de ballen verstand van muziek, dan zijn 
er altijd nog begerenswaardige prijzen te 
winnen.

Op 4 mei organiseren we samen met het 4 
Mei Comité Coevorden de indrukwekkende 
voorstelling ‘Waarom Truus’ van Margje 
Wittermans en Janos Koolen. In deze 
muziektheaterproductie vertolkt actrice, 
zangeres en theatermaker Margje 

Wittermans op overtuigende wijze de rol van 
verzetsheldin Truus Wijsmuller. Begeleid 
door multi-instrumentalist Janos Koolen 
vertelt Wittermans het verhaal van deze 
onverschrokken vrouw die in de Tweede 
Wereldoorlog het leven van meer dan 
10.000 Joodse kinderen redde. Een verhaal 
van moed en daadkracht dat iedereen moet 
horen, want haar heldhaftige werk grenst aan 
het ongelooflijke. De voorstelling start om 
14.30 uur en is op tijd afgelopen voordat de 
Nationale Dodenherdenking begint. Dankzij 
een subsidie van de Gemeente Coevorden 
kost een toegangskaart slechts 7,50.

Kaarten voor alle voorstellingen zijn te 
bestellen via www.theaterhofpoort.nl en op 
vrijdag van 13-16 uur bij de theaterkassa in 
Het Cultuurhuis, Kasteel 3 in Coevorden.

Wees welkom in Theater Hofpoort!

Saskia Kluwen
directeur/programmeur

Küchenland Aehlen GmbH: 
Uw expert voor uw droomkeuken!

Küchenland Aehlen presenteert zich als een competente aanspreekpunt voor iedereen 
die zijn keuken wil herontwerpen of moderniseren. Met een breed assortiment 
aan hoogwaardige keukenmeubels en -apparatuur bieden wij op maat gemaakte 
oplossingen voor elke smaak en elk budget. Onze showroom nodigt uit om de 
nieuwste trends en innovatieve ontwerpen van dichtbij te ervaren.

Als klein team hechten wij veel waarde 
aan persoonlijke begeleiding. Elke klant 
wordt individueel ondersteund om zijn 
perfecte droomkeuken te vinden, die zowel 
functioneel als esthetisch overtuigt. Van de 
eerste planning tot de uiteindelijke montage 
zorgt ons ervaren vakpersoneel ervoor dat 
het hele proces soepel verloopt.

Bijzonder te benadrukken is de 
verscheidenheid aan stijlen, variërend van 
klassieke landelijke keukens tot moderne, 
minimalistische ontwerpen. 

Daarnaast zetten wij in op duurzaamheid en 
bieden wij milieuvriendelijke materialen aan 
die zowel duurzaam als aantrekkelijk zijn.

Küchenland Aehlen GmbH is niet alleen 
een plek voor uw keuken aankoop, maar een 
partner die de passie voor goed koken en 
gezellig samenzijn deelt.

Bezoek ons en ontdek uw droomkeuken!

Uw Küchenland Aehlen-team
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EV Kennissessie bij Virena Autogroep in Emmen
“We willen zoveel mogelijk mensen kennis laten maken met elektrisch rijden”
 
Bij de Virena Autogroep in Emmen vindt 
op 15 mei (19.00 uur tot 22.00 uur) een EV 
Kennissessie plaats. Thema is: ‘ontdek 
de toekomst van elektrisch rijden’.  ‘’Doel 
van de bijeenkomst is om zoveel mogelijk 
mensen kennis te laten maken met 
elektrisch rijden. Met André Brontsema 
komt er een echte specialist die alles kan 
vertellen over elektrisch rijden en er is 
daarnaast volop gelegenheid om vragen 
te stellen’’, zegt Thorin van Staalduinen, 
verkoopadviseur bij Virena Autogroep in 
Emmen.
 
De essentie van elektrisch rijden
‘’Er is nog steeds veel onwetendheid als het 
gaat om elektrisch rijden. We merken dat 
er nog veel vragen zijn: hoe zit het precies 
met laden? Hoeveel wegenbelasting betaal je 
en hoeveel kilometer kun je rijden met een 
volle accu? En zo zijn er ongetwijfeld nog 
veel meer vragen. Brontsema is een echte 
specialist die dieper ingaat op de essentie 
van elektrisch rijden. Hij verzorgt de interne 
trainingen van het personeel van alle Kia 
dealers in Nederland om het personeel 
van de juiste kennis te voorzien. Behalve 
onwetendheid staan mensen ook nog steeds 
wat sceptisch tegenover elektrisch rijden. Ik 
denk dat wij veel van die twijfels weg kunnen 
nemen op 15 mei. De avond is voor iedereen: 
dus voor bestaande en voor nieuwe klanten. 
Iedereen is welkom’’, zegt Van Staalduinen. 
 
Geef je op voor de kennissessie in 
Emmen
Elektrisch rijden is heerlijk rustig rijden. 
‘’Je ervaart echt een gevoel rust achter 
het stuur en bovendien is het veel beter 
voor het milieu. Elektrisch rijden heeft 
de toekomst. En de actieradius wordt 
bovendien steeds groter. De nieuwe EV3 

kan bij goede omstandigheden al meer dan 
600 kilometer rijden op een volle accu. De 
elektrische auto is volop in ontwikkeling. 
Zeker ook bij de Kia. Er zit wat dat betreft 
nog heel veel moois aan te komen in de 
vorm van de EV4, de EV5 en een mooie lijn 
elektrische bedrijfswagens. Mensen die bij de 
kennissessie aanwezig willen zijn, moeten zich 

wel even opgeven. Dit in verband met het 
aantal stoelen en de catering. In Groningen 
hebben we al een dergelijke bijeenkomst 
achter de rug met liefst 120 mensen. We 
hopen uiteraard dat we straks in Emmen 
ook een dergelijk aantal mensen mogen 
begroeten’’, besluit Thorin.
 

De Virena Autogroep in Emmen is gevestigd 
aan de Jules Verneweg 31 in Emmen. 
Opgeven kan via www.virena-autogroep.
nl/kennissessie-elektrisch-rijden/. Behalve 
in Emmen heeft Virena Autogroep 
ook vestigingen in Assen, Stadskanaal, 
Winschoten en Groningen. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Escaperoom in voormalig 
bankgebouw op 5 en 6 april in 
Coevorden
Het oude Rabobankgebouw aan het Kasteel krijgt op 5 en 6 april 
een spannende tijdelijke bestemming. Tijdens dit weekend wordt 
hier een escaperoom ingericht met als thema ‘De bevrijding 
van Coevorden’. Groepen van maximaal zes personen kunnen 
deelnemen aan deze uitdagende ervaring. De minimumleeftijd is 14 
jaar.

De escaperoom is geopend op 
zaterdag 5 april van 13.00 tot 20.00 
uur en op zondag 6 april van 12.00 
tot 17.30 uur. Of de escaperoom 
na dit weekend open blijft, hangt 

af van de beschikbaarheid van 
vrijwilligers.Wil je meedoen? Meld 
je aan via vrijheid@coevorden.nl 
en beleef een uniek avontuur in een 
historisch pand!

Korte wachttijden voor oogpatiënten (orthoptie) 
bij Treant
Het Oogcentrum van Treant 
heeft met de komst van twee 
nieuwe collega’s in september 
2024 een team van vier 
orthoptisten. Mede door deze 
nieuwe collega’s zijn wachtlijsten 
weggewerkt en is de wachttijd 
voor nieuwe orthoptiepatiënten 
flink korter geworden.

In onze regio is al langer een 
tekort aan orthoptisten. Zo lukt 
het oogzorgkliniek Eyescan in 
Emmen op dit moment niet om 
nieuwe orthoptiepatiënten te zien. 
In overleg met Eyescan kunnen 
orthoptiepatiënten nu door 
huisartsen naar Treant worden 
verwezen.

Orthoptist
Orthoptie is de leer van het recht 
zien. Een orthoptist onderzoekt en 
behandelt kinderen en volwassenen 
met scheelzien, brilafwijkingen, 
een lui oog, dubbelzien, hoofdpijn 
en leesklachten. De orthoptist 
doet onderzoek, stelt een diagnose 
en behandelt op verwijzing van 
huisarts of specialist. Ook kan de 
orthoptist patiënten doorverwijzen 
naar een oogarts of andere 
specialist.

Nieuwe oogartsen
Bij Treant zijn naast twee nieuwe 
orthoptisten de afgelopen maanden 

meerdere nieuwe collega’s binnen 
het Oogcentrum begonnen, 
waaronder twee nieuwe oogartsen. 
Ook begon dit jaar de eerste arts 
in opleiding (AIOS), sinds het 
binnenhalen van de opleiding 
Oogheelkunde binnen Treant.

Dubbele staaroperatie
Binnen Treant slaagt het 
Oogcentrum erin de oogzorg naar 
een steeds hoger niveau te brengen. 
Uniek in Noord-Nederland is dat 
de oogartsen van Treant beide 
ogen op dezelfde dag aan staar 

kunnen opereren. Groot voordeel 
voor patiënten is dat ze maar één 
keer naar het ziekenhuis hoeven 
te komen, dat de herstelperiode 
aanzienlijk korter is en dat hiermee 
de druk op mantel- en thuiszorg 
afneemt. Denk bijvoorbeeld aan 
het druppelen van de ogen na de 
operatie.

Het oogheelkundig team van Treant 
werkt op zowel ziekenhuislocatie 
Refaja in Stadskanaal als op 
ziekenhuislocatie Scheper in 
Emmen.

Treant / De vier orthoptisten van Treant, met van links naar rechts: Tineke 
Hoolsema-Greving, Rosalie Everts, Irene Koonstra-Kok en Manon Benjamins

De Poolse strijd voor onze vrijheid
Tentoonstelling in Stedelijk Museum Coevorden
Coevorden staat dit jaar stil bij 80 
jaar vrijheid. Veel Nederlanders 
zijn in vrijheid geboren en 
opgegroeid. Maar wat is vrijheid 
precies? En is leven in vrijheid 
wel zo vanzelfsprekend? Stedelijk 
Museum Coevorden presenteert 
de nieuwe tentoonstelling ‘Lest 
We Forget: Poolse strijdkrachten 
in Coevorden’, te zien van 5 april 
tot en met 31 augustus 2025.

Vrijheid
In de tentoonstelling staat de 
strijd voor vrijheid tijdens de 
Tweede Wereldoorlog centraal. 
Een strijd die werd gevoerd door 
de Canadezen, Amerikanen en 
Britten, maar ook door de Polen. 
Zelfs terwijl hun thuisland zwaar 
werd getroffen door oorlog en 
bezetting, bleven zij elders strijden 
voor vrijheid. In 1945 begonnen 
Poolse soldaten in Coevorden aan 
hun bevrijdingsroute door Noord-
Nederland.

1e Poolse Pantserdivisie
Hoewel het een relatief kleine 

geallieerde divisie was, speelde de 
1e Poolse Pantserdivisie onder 
leiding van Generaal Maczek een 
cruciale rol in de bevrijding van 
Zuidoost-Drenthe. Aan de hand 
van persoonlijke verhalen, diverse 
voorwerpen en foto’s wordt 
in de tentoonstelling aandacht 
geschonken aan de mensen die 

het verschil maakten: hun strijd, 
opoffering en het leven na de 
oorlog in een nieuw land.

‘Lest We Forget: Poolse 
strijdkrachten in Coevorden’ is 
te zien van 5 april tot en met 31 
augustus 2025.

Paas Bingo bij CSVC op zaterdag 
5 april aanstaande
Op zaterdag 5 april om 19:00 uur is het weer tijd voor de jaarlijkse 
Paas Bingo in de kantine van CSVC. Een gezellige avond vol 
spanning, plezier en mooie prijzen.

De hoofdprijs is dit jaar spectaculair 
namelijk twee staanplaatsen voor 
Vrienden van Amstel Live 2026! 

Daarnaast zijn er nog veel andere 
geweldige prijzen te winnen.

Voor alle jeugdleden van
CSVC en Germanicus
Panna Sterrenteam komt
naar Coevorden
Op donderdag 24 april is het zover: het Panna Sterrenteam komt 
naar CSVC. Een middag vol actie, techniek en spectaculaire 
panna’s. Dit team staat bekend om hun indrukwekkende trucs, 
snelle bewegingen en ongelofelijke skills.

Wat kun je verwachten?
Een spectaculaire panna- en 
freestyle voetbalshow. De kans 
om te spelen tegen de beste 
straatvoetballers. Leer de vetste 
tricks en skills van de pro’s en 
een middag vol voetbalplezier en 
gezelligheid.

Dit gave evenement is speciaal 
voor alle jeugdleden van @
csvc_coevorden en @germanicus_
coevorden. Mis het niet en laat zien 
wat jij in huis hebt! Wil je meer 
weten over het Panna Sterrenteam? 
Check hun website: 
www.panna-sterrenteam.nl.

StadsCafé Vancouver kleedt het 
4e elftal van Germanicus in stijl
Het 4e elftal van Germanicus loopt er dit seizoen extra strak bij 
dankzij de gloednieuwe trainingspakken, mogelijk gemaakt door 
onze trotse sponsor: StadsCafé Vancouver. Deze geweldige bijdrage 
zorgt ervoor dat het team niet alleen goed gekleed, maar ook vol 
trots en professionaliteit het veld op stapt.

Sponsoren zoals StadsCafé 
Vancouver zijn van onschatbare 
waarde voor onze club. Dankzij 
hun steun kunnen onze teams 
beschikken over kwalitatieve 
materialen en de juiste 
uitstraling, wat bijdraagt aan de 
teamspirit en clubtrots. Dit soort 
samenwerkingen versterken niet 
alleen het elftal, maar ook de 

band tussen de club en lokale 
ondernemers. Germanicus 
bedankt StadsCafé Vancouver 
dan ook hartelijk voor hun steun 
en kijken uit naar een succesvolle 
samenwerking in de toekomst.
Benieuwd naar Stads Café 
Vancouver? Kom eens langs en 
ervaar zelf de combinatie van sport, 
gezelligheid en gastvrijheid!

Vooral in Coevorden en Hoogeveen
Aantal werklozen in Drenthe 
vorig jaar toegenomen
Ondanks het hoge aantal vacatures is het aantal werklozen in iedere 
Drentse gemeente vorig jaar toegenomen. Met name Coevorden, 
Hoogeveen, Meppel en Aa en Hunze kenden een forse toename. In 
de gemeente Noordenveld bleef de stijging het meest beperkt. Dat 
blijkt uit onderzoek van carrièreplatform cvster.nl op basis van CBS-
data.

In de gemeente Hoogeveen steeg 
het aantal werklozen vorig jaar 
met ruim 16 procent. Ook in 
Coevorden, Meppel en Aa en 
Hunze gaat het om meer dan 10 
procent, terwijl Noordenveld een 
toename van ‘slechts’ 3,4 procent 

kent. Ondanks dat de werkloosheid 
elders harder toenam, blijft Assen 
de Drentse gemeente met het 
hoogste werkloosheidspercentage 
(3,8 procent). In De Wolden is de 
werkloosheid met 2,7 procent het 
laagst.

Vonktoernooi 2025: Sportiviteit en Gezelligheid 
op 20 juni
Op vrijdagavond 20 juni 2025 organiseert Volleybalvereniging 
Vonk Coevorden voor de 39e keer het jaarlijkse “A. Vonk” 
volleybaltoernooi. Dit populaire evenement brengt bedrijven, 
instellingen, buurten en vriendengroepen samen voor een sportieve 
en gezellige avond op sportpark “Klinkenvlier” aan de Europaweg 
in Coevorden. De eerste wedstrijden starten dan om 17.45 uur.

Inschrijving en Prijzen
Teams kunnen zich inschrijven 
in de categorieën dames, heren of 
gemengd. Elk team moet een eigen 
scheidsrechter en teller meebrengen. 
Voor de finalewedstrijden zorgt 
de organisatie voor ervaren 
scheidsrechters. De finales vinden 

buiten plaats op een verlicht veld, 
waar teams strijden om de eer én 
aantrekkelijke geldprijzen: 1e prijs: 
€ 80,00 - 2e prijs: € 60,00 - 3e prijs: 
€ 40,00

Inschrijven
Inschrijven kan via het online 

formulier op de website. De kosten 
bedragen € 40,00 per team, over te 
maken op bankrekeningnummer 
NL22 RABO 011 02 99 329, onder 
vermelding van "deelname A. 
Vonktoernooi" en de naam van 
het bedrijf, buurt of instelling. De 
inschrijving is definitief na betaling. 
Bij overinschrijving geldt de 
volgorde van binnenkomst.

Let op! De uiterste inschrijfdatum 
is 31 mei 2025. Bij afgelasting 
of terugtrekking is restitutie niet 
mogelijk.
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“Waarom we dit doen? Puur ‘voor de leuk’!”
Eerste editie Hunnebedpop in Nieuw-Dordrecht 
op 11 en 12 april 

Het idee begon onder het genot van een biertje. Een feest 
organiseren, dát leek Julien Tappel en Aron Nakken wel wat. 
En ach, hoe moeilijk kon dat zijn? ‘’Het idee ontstond twee jaar 
geleden. In eerste instantie dachten we het allemaal veel sneller 
te kunnen realiseren. Dat viel dus wat tegen. Kijk, in de muziek 
hadden we wel wat contacten, maar van tenten, brandblussers 
en stroomkabels wisten we helemaal niets. Er komt echt meer 
bij kijken dan we aanvankelijk dachten’’, zegt Tappel. Maar: het 
evenement komt er. Op 11 en 12 april vindt aan de Veldweg 150 in 
Nieuw-Dordrecht de eerste editie van Hunnebedpop plaats. Met 
meteen een indrukwekkende line-up.
 
Kaartverkoop goed van start
Ze zijn nog jong, maar weten 
precies wat ze willen. ‘’We hebben 
heel veel feestjes bezocht en onze 
ogen en oren goed de kost gegeven. 
Zo werd voor ons steeds duidelijker 
wat wij wel en zeker niet wilden bij 
Hunnebedpop. Mooi voorbeeld 
is wel het aantal bezoekers. We 
hebben een tent voor 1750 mensen. 
We laten echter maximaal 1500 
mensen toe. Dit omdat we het zelf 
onplezierig vinden als we opgepropt 
in een tent moeten staan luisteren 
naar muziek. En zo zijn we alles bij 
langs gegaan. Het is heel erg druk 
geweest de afgelopen maanden. We 
hebben beiden een vriendin, maar 
die hebben ons de laatste tijd amper 
gezien, haha. Het gaat nu nog om 
de laatste dingetjes. Het inrichten 
van het terrein, dat soort dingen. 
De rest staat. Gespannen? Ja. Het 
is stress. Dat zal ook wel zo blijven, 
vrees ik. De kaartverkoop is gestart 
en dat geeft ons veel vertrouwen. 
We horen van andere organisaties 
dat de kaartverkoop vaak pas de 
laatste anderhalve week echt op 
gang komt. Wij hebben nu al veel 
tickets verkocht. Dat ziet er dus 
goed uit’’, zegt Julien.
 

Geweldige line-up
Voor het organiseren van het 
feest richtten ze een stichting op. 
‘’Het gaat ons dus niet om geld 
verdienen’’, vertelt Tappel, in het 
dagelijks leven timmerman. ‘’Om 
uit de kosten te komen zijn we 
afhankelijk van de kaartverkoop. 
Daarnaast hebben we kleine en 
grotere sponsoren aan ons weten 
te binden. We merken dat mensen 
ons initiatief steunen. Dat duurde 
soms even, maar ondertussen 
voelen we ons wel gesteund.’’ Dat 
de kaartverkoop al goed op gang 
gekomen is, heeft uiteraard te 
maken met de line-up. Op vrijdag 
treden Jannes, Piraten Power Hour, 
De Esperando’s en Jovink (By 
Stoer) op. Een dag later staan Mooi 
Wark, Heinoos en de Buurman en 
Buurman Show in de tent. ‘’Mooi 
programma hè? Zijn we ook trots 
op. Dit is een programma dat je bij 
veel andere evenementen pas na 
een jaar of vijf ziet. Jannes heeft een 
heel trouwe aanhang, zo blijkt nu al. 
Piraten Power Hour is heel populair 
en de Heinoos kent ook iedereen. 
De Esperando’s slaagt er telkens 
weer in om de bezoekers op te 
warmen en de sfeer er in te krijgen. 
Mooi Wark behoeft geen nadere 

introductie. Wat dat betreft hebben 
we écht wat staan hoor.’’
 
Stap voor stap
Julien en Aron willen van 
Hunnebedpop iets bijzonders 
maken. Nu en zeker in de 
toekomst. ‘’Uiteindelijk willen we 
wel doorgroeien. Met optredens 
in de open lucht. Met wat extra’s, 
iets bijzonders. We gaan ons 
helemaal niet vergelijken met 
een Zwarte Cross, Boerenrock 
of Hello Festival. We willen een 
eigen gezicht krijgen. Maar wel 
stap voor stap. Niet alles in één 
keer. Kijk, nu spelen we redelijk 
op safe: een tent, artiesten, bier, 
wat eten en weer naar huis. Wat 
ons betreft blijft het daar in de 
toekomst niet bij. Maar nogmaals: 
met beleid en met geduld.’’ Julien 
is geboren en getogen in Nieuw-
Dordrecht. ‘’Wat het voor een 
dorp is? Een doods dorp, haha. 
Saai. Er gebeurt vrijwel niets, 
behalve een keer een gasexplosie. 
Daar willen we dus verandering 
in brengen. Het wordt de hoogste 
tijd dat er wat levendigheid in het 
dorp komt. Volgens mij is iedereen 
daar echt aan toe.’’ Blijft de vraag 
waarom Julien, Aron, bestuur en 
vrijwilligers zoveel moeite doen om 
dit evenement te organiseren. ‘’Puur 
voor ‘de leuk’. Niets meer en niets 
minder’’, besluit Julien. 
 
Tickets, passe-partouts en los 
voor de vrijdag en de zaterdag, 
zijn te koop via de website www.
hunnebedpop.nl. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Fietsevenement 
‘Op Fietse’ keert terug in 
Dalerveen
Stichting Dalerveen Live en IJsvereniging Steeds Voorwaarts 
organiseren op zondag 13 april opnieuw het populaire 
fietsevenement ‘Op Fietse’. Na het succes van vorig jaar, met 
225 enthousiaste deelnemers, is er wederom een prachtige route 
uitgestippeld door Zuidoost-Drenthe.

De tocht van 30 tot 40 kilometer 
voert langs bijzondere plekjes 
in de omgeving van Dalerveen. 
Onderweg worden fietsers goed 
verzorgd met koffie, koek, hapjes 
en drankjes. Start en finish zijn bij 
het clubgebouw van de ijsvereniging 
aan de Noorderakkers in Dalerveen. 
Deelnemers kunnen vertrekken 
tussen 13.00 en 15.00 uur.

Na afloop wacht een gezellige 
afterparty in het onderkomen van 

de ijsvereniging. Niet alleen fietsers, 
maar ook bezoekers die niet hebben 
meegereden, zijn van harte welkom 
om mee te feesten. "Dit jaar doen 
we er nog een schepje bovenop," 
aldus Erwin van Rijnberk namens 
de organisatie.

Deelname kost €12,50 (plus €1 
toeslag), inclusief hapjes en drankjes 
onderweg. Aanmelden kan o.a. via 
de Facebookpagina van Stichting 
Dalerveen Live.

Selecties CSVC op bezoek bij 
Heracles Almelo
Een goede hoofdsponsor is goud waard voor elke club. Op initiatief 
van Gert Weerts van hoofdsponsor Toscana uit Hardenberg 
brachten de eerste en de tweede selectie van CSVC onlangs een 
bezoek aan Erve Asito, het stadion van Heracles Almelo. De 
selecties en begeleiding werden gehaald en teruggebracht met de 
spelersbus van de Eredivisionist.

Alle deuren open
Alle deuren gingen open voor de 
bezoekers uit Coevorden. Zelfs de 
lichtmasten gingen aan en aan het 
einde van de rondleiding door het 
stadion mocht het gezelschap bij 
hoge uitzondering zelfs even het 
veld op voor het maken van een 
groepsfoto. Letterlijk alle deuren 
gingen open; van kleedkamers tot 
nieuwe gymruimte en van de skybox 
van de hoofdsponsor tot de zaal 
waar normaliter de persconferenties 

plaatsvinden. De spelers uit 
Coevorden kregen bovendien tekst 
en uitleg van de performance coach 
van Heracles Almelo. Hij vertelde 
met name over voeding en hoe de 
club maatwerk levert als het gaat 
om de juiste voeding per speler. De 
perfecte avond werd afgesloten met 
een hapje en een drankje. De gasten 
uit Coevorden bleken behoorlijk 
onder de indruk van zowel de 
faciliteiten in het stadion als de zeer 
gastvrije ontvangst van de club. 

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Coevorden krijgt weer een 
openbare pinautomaat
Goed nieuws voor de inwoners van Coevorden: binnenkort kunnen 
ze weer pinnen bij een openbare pinautomaat. De laatste openbare 
pinautomaat verdween in 2021, waardoor bewoners vier jaar lang 
waren aangewezen op pinautomaten in winkels.

De gloednieuwe pinautomaat 
is te vinden op het plein voor 
de Gansehof, vlak aan de Van 
Heutzsingel. Het grote voordeel 
is dat de automaat ook buiten de 
reguliere openingstijden van winkels 
beschikbaar is.

Tweede week april klaar voor 
gebruik
In 2021 sloot de Rabobank haar 
deuren en verdween daarmee de 
laatste openbare pinautomaat. De 
automaat wordt zeer waarschijnlijk 
in de tweede week van april in 
gebruik genomen.

Goede samenwerking met de 
gemeente Coevorden
De Omloop door het Land van 
Kleine Hein terug op de kalender
Na enkele jaren afwezigheid keert de wielerklassieker Omloop 
door het Land van Kleine Hein terug. Dit keer niet vanuit 
Emmen, maar vanuit Noord-Sleen, waar op zondag 4 mei een vol 
wielerprogramma op de planning staat. De wedstrijd, een begrip in 
de Drentse Zuidoosthoek, trekt renners uit het hele land en belooft 
een spannende sportdag te worden.

Vier spannende wedstrijden
De wielerdag in Noord-Sleen 
omvat vier wedstrijden. De eerste 
koers start om 9.30 uur met de 
Nieuwelingen-Meisjes en Junior-
Vrouwen, die een afstand van 60 
kilometer afleggen. Vervolgens 
gaan de Nieuwelingen van start 
voor een 70 kilometer lange race. 
De dag wordt afgesloten met de 
wedstrijd voor Junioren, die maar 
liefst 100 kilometer moeten rijden. 
De laatste finish wordt rond 16.45 
uur verwacht.

Volledig afgesloten parcours
De organisatie ligt in handen 
van WSV Emmen en wordt 
ondersteund door diverse 
vrijwilligers, waaronder EHBO en 
verkeersregelaars. Het parcours 
is volledig afgesloten en loopt via 
de Oosterveldweg en Diphoorn 
terug naar Noord-Sleen. Jan-Eppo 

Nieborg, aanspreekpunt voor de 
organisatie, is enthousiast over de 
nieuwe opzet: "De kortere omloop 
van zeven kilometer maakt de 
wedstrijd veiliger en toegankelijker 
voor deelnemers."

Onderdeel van de Toekomstcup
De Omloop door het Land 
van Kleine Hein maakt deel 
uit van de Toekomstcup, een 
regelmatigheidsklassement met tien 
wedstrijden door heel Nederland. 
Nieborg is blij dat er weer meer 
koersen georganiseerd worden en 
ziet een positieve toekomst voor 
de wielersport in de regio. "Dankzij 
de goede samenwerking met de 
gemeente Coevorden kunnen we 
een prachtig wielerevenement 
neerzetten. "De terugkeer van 
deze wielerklassieker belooft een 
sportieve dag vol spektakel en strijd 
op het Drentse asfalt!

Duo Flexlive bestaat twintig jaar
‘Levende jukebox’ maakt al twintig jaar 
overal feest

Al twintig jaar vormen zangeres Geralda van der Veen (57) uit 
Coevorden en toetsenist Edwin Entjes (50) uit Ter Apel het 
muzikale duo Flexlive. En als het aan de muzikanten ligt, komen 
daar nog zeker twintig jaar bij. ‘’Mits we fit blijven natuurlijk’’, 
lachen Geralda en Edwin, die behalve door heel Nederland ook 
bekend zijn in Duitsland en Spanje. Het duo dat ook bekend is als 
Duo Flex, alleen in muzikaal opzicht met elkaar ‘getrouwd’, blikt 
terug en vooruit. ‘’We nemen vrijwel nooit pauze. We kunnen vaak 
niet stoppen. En boek je ons, dan weet je bijna zeker dat het feestje 
altijd uitloopt.’’

Voor de leeuwen
Geralda deed ooit auditie om 
zangeres te worden bij De Roffels, 
de bekende band waarvan Edwin 
deel uitmaakte. Ze maakte indruk 
en werd toegevoegd aan de 
familieband. ‘’Er kwam op een 
gegeven moment een verzoek 
voor een optreden van een duo. 
Toen heb ik Geralda gebeld en 
gezegd dat wij dat gingen doen. 
Ze sputterde behoorlijk tegen, 
maar we zijn gewoon gegaan. 
Eigenlijk is Flexlive zo ontstaan. 
Want van feest, komt feest. Er 
kwamen steeds meer verzoeken. 
Steeds vaker werd naar ons als duo 
gevraagd en ondertussen reizen 
we al twintig jaar heel Nederland 
door’’, vertelt Edwin. Geralda 
kampte aanvankelijk met een ernstig 
gebrek aan zelfvertrouwen. ‘’Ik was 
heel onzeker. Als ik zag dat Edwin 
belde, dan dacht ik dat hij belde om 
te zeggen dat ik niet weer hoefde te 
komen, haha. Ik weet nog wel dat 
Edwin destijds voor dat optreden 
belde. ‘’Dat kan ik echt niet’’, was 
mijn eerste reactie. Edwin was 
echter doortastend en we gingen 
tóch. Hij heeft me als het ware voor 
de leeuwen gegooid’’, zegt Geralda.

QR-code
Wat volgde was een muzikale reis 
door Nederland. Waar feest gevierd 
moet worden, wordt Flexlive 
geboekt. ‘’We zijn een soort levende 
jukebox’’, zegt Geralda. ‘’Als we 
optreden kunnen mensen een QR-

code scannen. Vervolgens krijgen 
ze tenminste 950 nummers op de 
telefoon en kunnen ze aangeven 
wat ze graag willen horen. En dat 
spelen wij dan. We kunnen een 
heel breed repertoire brengen. Van 
‘Highway to Hell’ van AC/DC tot 
piratenmuziek en alles wat daar 
tussenin zit. We weten dus eigenlijk 
nooit wat we gaan spelen. Dat laten 
we aan de mensen over. Het is een 
uniek concept en uiteraard kunnen 
mensen ook nog gewoon met pen 
en papier hun verzoeknummers 
aanvragen.’’

Plezier
Ze staan ondertussen al elf jaar 
op Koningsdag in Beilen. Ze zijn 
bekend op de Ganzenmarkt. Op de 
zomermarkten in Dalen. In Rolde 
en Roden, maar zeker ook in andere 
delen van Nederland. Ze stonden al 
eens voor duizenden toehoorders 
op het Mega Piraten Festijn en 
worden vrijwel altijd teruggevraagd. 
‘’We maken feest en zijn anders. 
We houden niet van recht toe, 
recht aan. Bovendien hebben we 
dus een heel breed repertoire en 
krijgen mensen van ons altijd waar 
voor hun geld. Doorgaans wordt er 
door muzikanten na drie kwartier 
spelen een half uur gepauzeerd. Wij 
doen dat niet. We kunnen vaak niet 
eens stoppen. Ja, als we even naar 
het toilet moeten. En als wij ergens 
optreden, dan loopt het vrijwel 
altijd uit. Wij hebben gewoon 
ontzettend veel plezier in wat we 

doen.’’ Het succes van Flexlive 
houdt niet bij de landsgrenzen op. 
Zo traden ze al op in Duitsland en 
Spanje. Bijzonder: de klik tussen 
zangeres en toetsenist. ‘’Vaak 
denken mensen dat we een stelletje 
zijn. Maar dat is dus niet zo’’, 
zeggen Edwin en Geralda.

Respect
Ramona, de vrouw van Edwin, 
regelt de boekingen voor het duo. 
Marcel, de man van Geralda, is niet 
direct betrokken bij Flexlive, maar 
geeft Geralda alle ruimte en steun. 
‘’Mooi hè. Natuurlijk wordt er wel 
eens raar tegen aan gekeken. Ik heb 
respect voor onze partners, zeker 
voor Ramona. Die zat vaak alleen 
met de kinderen thuis, terwijl haar 
man met een vrouw op pad was. 
Wij weten niet beter. We kunnen 
het goed met elkaar vinden’’, vertelt 
Geralda, die thuis het liefst naar 
pop- en rockmuziek luistert. ‘’Maar 
als we ergens spelen en ik zie een 
zaal helemaal los gaan op onze 
feestmuziek, dan kan ik daar ook 
oprecht van genieten. Inderdaad, je 
zou kunnen zeggen dat ik eigenlijk 
alles mooi vind.’’

Enthousiast
Ruzie hebben ze eigenlijk nooit 
gehad. ‘’We hebben een klik, anders 
houd je het ook niet zo lang vol 
natuurlijk. We zijn beiden best druk, 
maar dat gaat wonderwel prima 
samen’’, zegt Edwin.

‘’Al kan ik Edwin soms wel schieten 
hoor’’, vult Geralda aan. ‘’Omdat 
we nooit weten wat we spelen, 
heb ik een schermpje met de tekst 
voor me. Edwin wil dat schermpje 
nog wel eens saboteren. Dan zie ik 
ineens niets meer op dat schermpje. 
Op die momenten kan ik hem wel 
wurgen, haha.’’  Natuurlijk dachten 
ze na over een jubileumconcert. 
‘’Maar waar hadden we dat moeten 
doen? Onze fans zitten door 
heel het land. En dus hebben we 
besloten het niet te doen. Of we 
nog iets te wensen hebben? Euh, 
lekker op deze manier doorgaan. 
We hebben al heel veel afgevinkt, 
maar zijn nog even enthousiast als 
twintig jaar geleden. Het zijn met 
uitzondering van de corona periode 
prachtige jaren geweest. Door 
corona hebben we twee jaar niets 
gedaan. Ja, een keer een bruiloft in 
het Veenpark en een Drive-Thru. 
Die bruiloft vergeten we nooit 
meer. Er waren negentig gasten en 
destijds gold de anderhalve meter 
afstand nog. Stonden we daar in een 
grote, lege zaal op te treden. Nee, 
dat was echt een vreselijke periode. 
Toen heb ik er wel eens aan gedacht 
om te stoppen. Gelukkig is dat 
alleen bij een gedachte gebleven’’, 
besluit Geralda. Zie ook www.
flexlive.nl. Het duo is ook te volgen 
op Instagram, Facebook en TikTok 
(@flexlive29) (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Korting op zwemabonnementen 
en sportlessen op Blue Saturday
De lente is net begonnen, het mooie weer komt eraan en dus 
gaan de buitenbaden weer open. Ook in de gemeente Coevorden 
waar drie van die baden zijn gevestigd: in Zwinderen, Zweeloo 
en Noord-Sleen. Om iedereen de kans te geven een aantrekkelijk 
zwemabonnement te kiezen is er op zaterdag 19 april a.s. ‘Blue 
Saturday’.

Tijdens de dag krijgt men niet 
minder dan vijftien procent 
korting op alle abonnementen bij 
de drie baden én sportlessen bij 
het bad in Noord-Sleen. Het is 
een prachtige kans voor mensen 
die lekker willen zwemmen en 
eventueel sportlessen willen nemen. 
“U bent overal welkom: wilt u in 
Zwinderen, Zweeloo of Noord-
Sleen zwemmen? Geen probleem, 
u kunt bij elk bad een abonnement 
afsluiten. Bewegen is erg goed voor 
de mens en ook nog eens belangrijk. 
Bij de buitenbaden heeft u daar 
alle kans voor. En wilt u baantjes 
trekken of met uw gezin of met 

je klasgenoten komen zwemmen? 
Ook dat kan.

Via de websites van de 
desbetreffende baden kunt u de 
abonnementen en sportlessen 
bestellen. Bij vragen kunt u 
altijd contact opnemen met het 
zwembad waar u een bestelling 
wilt plaatsen. U kunt tijdens Blue 
Saturday tussen 9.00 en 17.00 uur 
bij de baden terecht. Het geldt 
voor iedereen, dus ook inwoners 
van de stad Coevorden die graag 
in de openlucht willen zwemmen. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl



30 April 2025StadsKrant Coevorden



31 April 2025StadsKrant Coevorden



32 April 2025StadsKrant Coevorden



33 April 2025StadsKrant Coevorden

Concerten Vocalin Drenthe in teken van 
80 jaar vrijheid
‘’Oorlog is helaas een actueel thema;  
wij roepen nadrukkelijk op tot vrede’’

Eerst maar eens de feiten. Projectkoor Vocalin Drenthe verzorgt in het kader van 80 
jaar vrijheid in Drenthe drie concerten: op 5 april in Op de Helte in Roden, op 11 
april in de Goede Herderkerk in Hoogeveen en op 12 april in de Goede Herderkerk 
in Emmen. De concerten beginnen steeds om 20.00 uur. Het 110-koppige projectkoor 
staat onder leiding van dirigent Roelof  Bosma uit Hoogeveen. Gebracht wordt de 
vredesmis ‘The Armed Man’ van sir Karl Jenkins. ‘’Het wordt heel bijzonder. Zo 
werken we bijvoorbeeld met beelden. Beelden versterken de muziek. De muziek komt 
dan nóg beter binnen’’, zegt Bosma (73). 

Projectkoor
Bosma is een instituut in de muziekwereld, 
zeker in Drenthe. Zo was hij onder meer 
dertig jaar dirigent van Deo Cantemus in 
Hoogeveen en dertien jaar lang actief  bij 
Kapella Vocale in Emmen. Hij doceerde 
algemene muzikale vorming en introduceerde 
als één van de eersten in Drenthe het 
fenomeen projectkoor. Hij trad in 2020 met 
een aantal leden van het door hem in 2014 
opgerichte projectkoor Vocalin Drenthe op 
in de Carnegie Hall in New York en kreeg 
in 2018 een Koninklijke onderscheiding. 
In 2009 richtte hij projectkoor Collegium 
Vocale Drenthe op, waarmee hij ieder najaar 
een Bachcantateconcert uitvoert. ‘’Koren 
krijgen steeds minder leden., mensen hebben 
het te druk en willen of  kunnen zich niet 
meer binden. Een project is kortdurend. 
Een keer of  zes, zeven repeteren en dan de 
uitvoering. Die verplichting willen mensen 
gelukkig nog wel aangaan. Voordeel is dat 
je te maken hebt met echte liefhebbers en 
met gemotiveerde mensen’’, zegt Bosma, 
zoon van een melkboer uit 2e Exloërmond 
en tegenwoordig woonachtig in Hoogeveen. 
Voor de drie concerten in Roden, Hoogeveen 
en Emmen werkt hij met een koor dat bestaat 
uit 110 mensen. ‘’Behalve die mensen hebben 
we voor dit project de beschikking over 
een vocal coach en over Sjoerd Looijenga. 
Sjoerd is geweldig. Door zijn kwaliteiten op 
het gebied van film- en beeldmateriaal kan ik 
me volledig focussen op de muziek’’, vertelt 
Bosma.

Oproep voor vrede
De drie concerten worden bijzonder. Ze 
roepen op tot vrede. Muziek en beelden 
samen zorgen voor een heel bijzonder 
effect. Er is behalve aandacht voor 80 jaar 
bevrijding in Drenthe aandacht voor de 
actuele situatie, bijvoorbeeld die in Gaza/
Israël en Oekraïne. ‘’Tijdens de concerten 
krijgt een imam de ruimte voor het uitspreken 
van een gebed, zoals ook een Joodse zanger 
uit ons koor die ruimte krijgt. Ook zij roepen 
dan op tot vrede. Verder zal de voorzitter 
van de Stichting Veteranen Hoogeveen en 
omstreken, Glenn Bloemberg, kort spreken 
over hun betekenis voor de vrede en zal 
Requiem for a Soldier uit Band of  Brothers 
te horen zijn. De beelden die te zien zijn, 
zijn zowel van de Engelse film als van de 
bevrijding in Drenthe. Het wordt echt 
iets bijzonders en ik ben dankbaar dat ik 
mijn bijdrage mag leveren’’, zegt de alom 
geroemde dirigent, die zichzelf  omschrijft 
als sociaal. ‘’Het mag soms wel wat strenger. 
Maar ja, ik ben nou eenmaal geïnteresseerd 

in mensen. Ik houd de koorleden zeker wel 
bij de les hoor. Als we repeteren zijn we er 
om te werken. Dat zeg ik dan ook, al wil 
ik ook weer geen schoolmeester zijn’’, zegt 
Bosma, die tot zijn tevredenheid ziet dat de 
kaartverkoop aardig op gang komt.

Echt mooi
‘’Deze concerten verdienen veel publiek. 
Het wordt mooi. Echt mooi. De publiciteit 
komt eigenlijk nu pas op gang, dat er nu al 
honderden kaartjes verkocht zijn stemt ons 
zeer tevreden. Mijn laatste project? Dat denk 
ik niet. Ik ben gezond, heb vorige week nog 
honderd rondjes geschaatst en kom net uit de 
sportschool. En er is nog genoeg te doen. De 
cantates van Bach zijn onuitputtelijk en het 
lijkt me ook leuk om een keer iets van Finkers 
te doen. De focus ligt nu echter eerst op deze 
drie concerten. Die verdienen ook echt alle 
aandacht.’’

Kaarten voor de drie concerten zijn te koop 
via www.vocalindrenthe.nl. (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Voorbereidingen Avond4Daagse 
Coevorden zijn in volle gang
Stichting Avond4daagse Coevorden is volop bezig met de voorbereidingen voor 
de jaarlijkse avondwandelvierdaagse. Het evenement wordt ditmaal gehouden van 
dinsdag 13 tot en met vrijdag 16 mei.

Het wandelfestijn is de laatste jaren behoorlijk 
gegroeid tot zo’n duizend deelnemers en is 
dus een evenement van formaat. Deelnemers 
kunnen kiezen tussen 5 en 10 km per avond. 
De routes worden jaarlijks aangepast. Een 
blijvertje is de route door woonzorgcentrum 
De Schutse, omdat dat zeer wordt 
gewaardeerd door de bewoners. De start voor 
de 10 km is elke avond om 18.00 uur, de 
deelnemers aan de 5 km beginnen om 18.30 
uur. Elke avond is er een warming-up.

De gezamenlijke intocht begint rond 
19.15 uur. Het verzamelpunt is de Aleida 
Kramerstraat achter zorgcentrum Aleida 
Kramer. Daar is muziek van een dj, waarna 
de stoet vertrekt met voorop Excelsior uit 
Oosterhesselen. Deze muziekvereniging is al 
jaren van de partij. Bovendien zal mogelijk 
een tweede muziekgezelschap halverwege de 
intocht aansluiten.

Er komt heel wat geregel bij kijken, maar 
de voorbereidingen verlopen prima. Zo zijn 
allerlei zaken al in kannen in kruiken, de 
organisatie kan rekenen op de medewerking 
van vrijwilligers en er zijn verkeersregelaars 
en ehho’ers aanwezig. Bovendien leveren 
diverse sponsors een bijdrage aan het 
welslagen van het evenement.

Voorinschrijving
Voorinschrijven is uiteraard mogelijk. Dat 

kan op woensdag 23 en donderdag 24 april 
van 19.00 tot 20.00 uur bij Korvesta aan de 
Sportlaan 6 op sportpark De Pampert, al 
jarenlang ook de startplaats van de vierdaagse. 
Er kan contant worden betaald of via een 
Tikkie/QR-code.

Daarnaast kan een inschrijfformulier 
worden gedownload op de website www.
stichtingavond4daagsecoevorden.nl. 
Groepen kunnen formulieren bestellen 
door een mail te sturen naar info@
stichtingavond4daagsecoevorden.nl. De 
deelname kost 5 euro p.p. inclusief medaille. 
Leden van de Koninklijke Wandelbond 
Nederland krijgen 1 euro korting.

Dagwandelaars kunnen meedoen voor 2,50 
euro inclusief een dagmedaille, de kosten 
voor begeleiders zijn 1 euro p.p. Inschrijven 
bij de start kan op dinsdag 13 april tot 18.00 
uur bij Korvesta; dan kost deelname 1 euro 
p.p. meer.

Secretaris gezocht
Inmiddels is het bestuur uitgebreid met een 
paar bestuursleden. Wel wordt nog naarstig 
gezocht naar iemand die de functie van 
secretaris wil vervullen. Wees welkom in 
een fijn team! Belangstelling? Mail dan naar 
info@stichtingavond4daagsecoevorden.nl 
of bel naar de huidige secretaris Monique 
Neperus, 06-28 34 72 25.
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Hardloopgroep De Woudlopers uit Coevorden 
lopen in de natuur
Sinds 2019 trekt een groepje 
lopers, onder de naam De 
Woudlopers, samen de natuur 
in. Wat begon als een initiatief 
van enkele leden van Loopgroep 
Coevorden, groeide uit tot een 
enthousiaste hardloopgroep die 
overal in Drenthe en Overijssel 
te vinden is.

Erik de Haan, een van de 
oprichters, vertelt hoe het begon: 
“We liepen regelmatig samen en 
besloten het een naam te geven. 
Inmiddels zijn we zes jaar verder 
en nog steeds actief.” De groep zet 
routes uit van zo’n twaalf kilometer, 
rijdt er met de auto naartoe en 
geniet samen van de natuur en het 
hardlopen.

Simone Vos, een van de leden, is 
De Woudlopers dankbaar: “Door 
hen heb ik mijn eerste halve 
marathon kunnen lopen en het 

plezier in hardlopen gevonden.” 
Wie zich wil aansluiten, kan contact 
opnemen met Erik de Haan via 
erikdehaan49@gmail.com.

Oorlogsverhalen van Zuidoost-Drenthe: Schrijver 
Jan Veenstra brengt geschiedenis tot leven

Ter gelegenheid van tachtig jaar bevrijding in Coevorden heeft 
schrijver Jan Veenstra het boek Oorlogsverhalen van Zuidoost-
Drenthe uitgebracht. Dit boek belicht de impact van de Tweede 
Wereldoorlog op de regio en is speciaal bedoeld om ook kinderen 
bewust te maken van deze geschiedenis. Dankzij een subsidie kon 
het boek verspreid worden onder basisscholen in Coevorden.

Eerste exemplaar voor 
Wethouder Jeroen Huizing
Op woensdag 19 maart 
overhandigde Veenstra het eerste 
exemplaar aan wethouder en 
eerste locoburgemeester Jeroen 
Huizing. Dit vond plaats op Obs 
Parkschool aan de Poppenharelaan 
in Coevorden. Huizing was 
onder de indruk van het werk 
van Veenstra en prees het boek 

als een waardevolle bijdrage aan 
de geschiedschrijving. Daarnaast 
overhandigde Veenstra nog zes 
exemplaren aan een docent en 
enkele leerlingen van de school, wat 
enthousiast werd ontvangen.

Gastles op Cbs Mijndert van der 
Thijnenschool
De schrijver heeft de afgelopen 
periode 24 basisscholen bezocht 

om zijn verhalen te delen en het 
belang van geschiedkundige kennis 
te benadrukken. Hij gaf ook een 
gastles op de Cbs Mijndert van der 
Thijnenschool, waar hij veel lof 
ontving. Voor Veenstra draait het 
echter niet om de complimenten, 
maar om het doorgeven van deze 
belangrijke verhalen.

Signeren in de voormalige 
Rabobank in Coevorden
Zijn werk stopt niet: op zondag 7 
april signeert hij zijn boek tijdens 
de expositie 80 jaar bevrijding 
in de voormalige Rabobank in 
Coevorden, tussen 13.00 en 15.00 
uur.

Vijftienjarige Jelte Winter 
debuteerde in het eerste team 
van CSVC uit Coevorden

Jelte Winter uit Coevorden is nog maar vijftien jaar en beschikt over 
een enorme dosis talent als keeper. Dusdanig veel, dat hij tijdens 
een oefenduel van het eerste elftal van zijn club, CSVC, zijn debuut 
maakte. Het was op woensdag 19 maart jl. toen het team tegen 
Twedo uit Nieuw-Amsterdam speelde.

Penalty gestopt
Voor de jonge Winter was het een 
ervaring om nooit meer te vergeten. 
Dat het ‘maar’ een oefenduel was 
deerde hem niet, want het was een 
duel tegen Twedo, dat twee klassen 
hoger speelt. De Coevordenaren 
wonnen met 1-0 en Winter, die 
de eerste helft speelde, stopte een 
strafschop: iets op heel tevreden 
op terug te kijken. “Het ging goed. 
Ik had niet heel veel te doen, maar 
ik heb naast de gestopte penalty 
hier en daar een bal uit de hoek 
gedoken”, sprak de keeper van het 
jongens onder 15, die zijn best blijft 
doen en hoopt vaker mee te mogen 
doen.

Ski-ongeluk
Het feit dat hij ‘gewoon’ op de 
voetbalvelden staat, is eigenlijk niet 
zo vanzelfsprekend. Tijdens een 
skivakantie ging het maar net goed 
toen hij een ski-ongeluk kreeg. Het 
had heel anders kunnen aflopen, 
maar het engeltje op zijn schouders 
was zijn redding. Winter is er ook 
maar wat blij mee en geniet elke 

keer als hij op de training is en 
tijdens wedstrijden zijn kwaliteiten 
mag laten zien. De kwaliteiten zag 
Jurriaan Veldhuis, de ervaren speler 
van het CSVC al. “Hij is een talentje 
hoor, maar moet natuurlijk nog 
veel leren. Geweldig voor hem dat 
hij zijn debuut op deze zeer jonge 
leeftijd heeft mogen maken.

Prof
De jonge keeper heeft net als elke 
andere jonge speler een mooi doel. 
Voor hem geldt ‘prof worden’. 
“Mijn droom is vanaf het begin 
van mijn voetbalcarrière om 
profvoetballer te worden. Nu ben 
ik natuurlijk geen veldspeler meer, 
maar mijn droom dit doel te halen 
is er nog steeds. Of ik dat haal is 
natuurlijk de vraag, maar ik blijf 
ervoor gaan. Ik ben als keeper al 
een keer gescout door FC Emmen 
en ik heb daar een paar maanden 
meegetraind. Ik hoop dat ik nog 
een keer de kans krijg en dat ik 
deze keer het seniorenteam haal.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave. 
Foto: Dianne Zandbergen)
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Uitstekende herstart voor Germanicus na hectische weken
Actief Germanicus vergeet Dalfsen met grote cijfers te verslaan: 4-2

Het waren twee hectische weken bij Germanicus. Na het duel in en tegen 
Valthermond werd de hoofdmacht van de club uit Coevorden door de KNVB in het 
kader van het lik-op-stukbeleid twee weken uit de competitie genomen. Zondag 
pikten de mannen van trainer Erwin van Oosten de draad weer op tegen Dalfsen. 
Op de Pampert wachtte meteen een tamelijk cruciale wedstrijd, want de verliezer 
zou serieus in de degradatiezorgen komen. Ondanks een gebrek aan ritme won 
Germanicus met 4-2. De zege was terecht. Met wat meer precisie in de afronding 
hadden de slap opererende bezoekers met een grote nederlaag naar huis kunnen 
worden gestuurd.

Nieuwkomers en zaterdagvoetbal
Van Oosten kon niet beschikken over Kain 
Hoogeveen, Jarne Pol en Robin Barelds. Zij 
waren geschorst. Aanwinst Mike Veenstra 
was nog niet helemaal fit en bleef op de 
bank. Kain Hoogeveen, toch al een echte 
clubman, was zondagmiddag speaker. En 
ook dat kunstje beheerst hij prima. Ondanks 
het feit dat Germanicus de afgelopen twee 
weken dus niet in actie kwam, gebeurde 
er van alles. Zo werd keeperstrainer Peter 
Moddejongen geroyeerd en trok de club twee 
nieuwe spelers aan voor volgend seizoen. 
Eerst werd de komst van doelman Devon 
Harmsma wereldkundig gemaakt. Hij komt 
over van Omlandia, waar hij jarenlang het 
doel verdedigde. Daarnaast kwam hij uit 
voor ACV en Pelikaan S. De goalie is in 
Emmen gaan wonen en kwam zo in contact 

met Germanicus. Ook Stefan Pattipeilohy 
speelt volgend seizoen op de Pampert. Hij 
komt van Hoogeveen zaterdag. Trainer Van 
Oosten kent hem nog van de stageperiode 
die de trainer had bij het Hoogeveen van 
trainer Nico Haak. Pattupeilohy is een 
vleugelverdediger.  En alsof dat nog niet 
genoeg nieuws was, liet de club ook nog 
weten dat er volgend seizoen ook op zaterdag 
prestatief gevoetbald wordt. Naar verluidt 
komen er zelfs drie teams op zaterdag. Hoe 
de club dat in wil kleden, is nog wel de vraag. 
Het is sinds vorig jaar in elk geval verboden 
door de KNVB om een eerste elftal op 
zowel de zaterdag als de zondag te hebben. 
Hoogeveen heeft dat wel en die constructie 
wordt gedoogd omdat er al jarenlang een 
zaterdag- en zondagtak bij die club is. In de 
wandelgangen wordt gezegd dat er voor het 

zaterdagvoetbal een nieuwe club opgericht 
wordt. Langs de lijn viel zondag de naam 
Geel Zwart. Voorlopig zijn dat echter niet 
meer dan geruchten.

Effectief
De wedstrijd dan. Germanicus was vanaf 
het begin de betere ploeg. In eerste instantie 
werden de mogelijkheden door slordigheid 
nog geen echte kansen. Toch stond er na 
ruim een half uur al een 2-0 voorsprong 
op het scorebord en had Kain Hoogeveen 
dus al twee keer de microfoon moeten 
pakken. Jan ten Cate opende de score, Mike 
Doldersum verdubbelde in de 32e minuut de 
marge: 2-0. Dalfsen zette daar aanvankelijk 
niets tegenover. De ploeg leek zich in het 
geheel niet doordrongen van het belang 
van de wedstrijd. In de 37e minuut kregen 
ze desondanks een goede kans op 2-1. Het 
was echter tekenend voor het niveau van de 
bezoekers dat Joren Rietman de leren knikker 
in zeer kansrijke positie mijlenver overschoot. 
Na de rust bleef Germanicus beter. Toch 
sloop er iets van gemakzucht in de ploeg en 
ineens bleek Dalfsen wel effectief te kunnen 
zijn. Tot ieders verrassing werd het via Nick 
Dommerholt 2-1 en tien minuten later zelfs 
2-2 door Rietman.

Druk programma
Germanicus was wakker geschrokken en 
speelde vervolgens kans na kans bijeen. 
Overigens had de thuisclub pal voor de 2-2 
ook al een riante mogelijkheid op de 3-1 
onbenut gelaten. Het overwicht leverde in 

de 73e minuut de 3-2 op. Roelof van Dijk 
was de gevierde man. Vijf minuten later werd 
het duel dan eindelijk definitief beslist toen 
Devon Smit zijn geschorste ploeggenoot 
Kain Hoogeveen voor de vierde keer aan het 
werk zette: 4-2. Een belangrijke zege voor 
Germanicus, dat zich nu op kan maken voor 
een drukke periode. Op 6 april wacht eerste 
de uitwedstrijd bij EHS’85, op 10 april speelt 
Germanicus vervolgens thuis tegen MVV’29 
en zondag 13 april wacht de uitwedstrijd 
tegen De Tukkers. Het zijn de naweeën 
van die vervelende middag in Valthermond 
waarvoor in elk geval Pol en Barelds wel erg 
zwaar gestraft werden. Want Tom Meijers, 
de speler met wie zij het wat aan de stok 
hadden na het laatste fluitsignaal, werd door 
de KNVB vrijgesproken. Hamvraag blijft 
waarom de schorsingen voor Pol en Barelds 
wel bleven staan. (Stadskrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Germanicus – Dalfsen 4-2 (2-0)
25. Jan ten Cate 1-0, 32. Mike Doldersum 2-0, 
57. Nick Dommerholt 2-1, 67. Joren Rietman 
2-2, 72. Roelof van Dijk 3-2, 77. Devon Smit 
4-2. Toeschouwers: 250. Geel: Jol (Dalfsen)
Germanicus: Loyd Kuiper, Jessie Rotmensen, 
Devon Smit, Erwin Moddejongen, Mikey Ali, 
Roelof van Dijk, Jan ten Cate, Jay van der 
Wetering, Zafino Souisa, Mike Doldersum, 
Nance Hoogeveen. Dalfsen: Mark Knol, 
Sven de Rooy, Koen Sloot, Stefan Jol, 
Remke Brasjen, Nick Dommerholt, Jurjen 
Eijkelkamp, Joren Rietman, Ole Woltmeijer, 
Merlijn Mulder, Sam van den Anker.

Foto’s: Boudewijn Benting




